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אני פותח את ישיבת ועדת התוכן. אני רוצה  אמיר גילת:היו"ר, 

להתחיל בנושא הרדיו, כי אנחנו נוטים קצת להזניח אותו, ולאחרונה אנחנו 

דקות בנושא  40-ת ההזנחה הזאת.  היום אנחנו נערוך דיון של כמתחילים לתקן א

? נמסר לי הרגע 88הרדיו, כשבראש הדברים זה רשתות המוסיקה. איפה מנהל 

בחו"ל, אז אני לא חושב שכדאי לקיים את הדיון בהעדרו. אז אנחנו  88שמנהל 

 נקיים את הדיון על רשת א' וקול המוסיקה.

 ?88להיות על איזה דיון אמור  :נמרוד לב

 היום יש דיון על רשתות המוסיקה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אבל אנחנו דיברנו על זה בישיבה הקודמת. :נמרוד לב

בסדר, אבל יש גם היום על רשתות המוסיקה. אז  אמיר גילת:היו"ר, 

בואו נפתח בינתיים בקול המוסיקה. אריה יאס, ורשת ג'. טוב,  88אנחנו לא נדון על 

מה שקורה בקול המוסיקה מאז מינויך המוסיקה, סקירה קצרה על מנהל קול 

 לתפקיד, לפני כמה חודשים?

 שנה וחצי.  אריה יאס:

לפני שנה וחצי בדיוק, הזמן עובר מהר. כן,  אמיר גילת:היו"ר, 

 בבקשה. 

מה זה? אתמול בבוקר. עשינו אני חושב, קצת  אריה יאס:

ואני חושב שהצלחנו, מפני שהגישה שלי ניסינו להגיע לקהלים שונים ויותר רחבים 

היא קודם כל שאנחנו שידור ציבורי, וכשידור ציבורי המחויבות שלנו היא להיות 

לקול, לבמה, להד, לתוצר לכל המוסיקאים היוצרים ולכל מה שנעשה בתחומי 

המוסיקה האיכותית בארץ. וזה מה שאנחנו משתדלים לעשות באמצעות כל מיני 

להתחיל ולומר שלא עשיתי שינויים מהותיים, הכל נשאר כשהיה,  תכניות. אני רוצה

כשרק הקצב והרוח המהותית שמפעימה את כל העניין, היא השתנתה. אני אתן 

האזינו והאזנתם, כמו שאנחנו קוראים  –דוגמא מאד פשוטה, היו המון תכניות שהן 

והיו אומרים להן. כלומר, היו שמים תקליטורים בעריכה מאד מושכלת וחכמה וזה, 

, -האזנתם ל –הנה, עכשיו תאזינו למוצרט, לבאך כל התקופה הזו וכן הלאה וזה 

וזה. אנחנו עשינו יותר ויותר תכניות אינטראקטיביות שניסינו להביא בהן, ניסינו 
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והצלחנו להביא בהן את מיטב היוצרים והמוסיקאים לארץ, שמשתפים איתנו 

זמנם ומכישרונם ומהאיכויות שלהם. אני פעולה בשמחה וברצון ותורמים לנו  מ

גיל שוחט, זה ירון בהם זה נועם שריף ושאמנה באמת את השורה הראשונה 

גוטפריד, זה רוני פורת, אבי ארנהיים וכן הלאה וכן הלאה, וקופלמן ועוד ועוד, 

רשימה מאד ארוכה ומאד מפורטת.  אז זה בעצם השינוי העיקרי המהותי, כלומר 

 ת, באיך אנחנו מנגישים את עצמנו לקהל הרחב. שהוא יותר במהו

עוד פעם, תחדד במה זה נגיש יותר, בתכנים שונים  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -ו 

 זה לא בתכנים שונים.  אריה יאס:

 אלא? אמיר גילת:היו"ר, 

באמצעות אנשים שמנגישים את המוסיקה יותר  אריה יאס:

  - - -חי, לא גישה של 

 יותר דברת? אמיר גילת:היו"ר, 

 לא. אריה יאס:

אוקי, אז תחדד מה ההבדל. במקום שחיה בראל  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -תגיד האזינו, ואני סתם זורק דוגמא ולכן אני משתמש בדוגמא  

 אז נמצא נועם שריף באולפן לדוגמא. אריה יאס:

אז מה ההבדל? אם אין יותר דברת, אז מה  אמיר גילת:היו"ר, 

 ההבדל?

ההבדל בטאץ', אפילו במילה אחת שאומר נועם  מירו:מיקי 

 - - -שריף, זה נתפס אחרת בציבור. זאת אומרת 

 כל הכבוד לחיה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, כי באים אנשים שזה העולם שלהם.  מיקי מירו:

זה ההבדל בין מישהו שמדבר איתך לבין מישהו  אריה יאס:

 שמודיע לך שעכשיו תשמע.

 מבלי להעלות את אחוז הדברת בתכנית.  ילת:אמיר גהיו"ר, 

 נכון.  אריה יאס:
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 אכן. מיקי מירו:

 אוקי, הלאה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -זה הדבר העיקרי שהשתנה במהות, וגם   אריה יאס:

 המגישים, אתה אומר? נקרא לזה המגישים? אמיר גילת:היו"ר, 

 תקרא לזה ההגשה.  מיקי מירו:

גישים את הדבר ויוצרים את העניין אורחים שמ אריה יאס:

של לשמוע את המוסיקה שהם אוהבים. הם חולקים את האהבה שלהם עם הציבור, 

כך אני מגדיר את זה. זה דבר אחד. נוסף לזה, הלכנו ועשינו דברים שלא עשו אף 

פעם בקול המוסיקה. ימי שידור מיוחדים. יום השידור האחרון המיוחד שהוקדש 

עשינו את זה. קיבלנו אלפי  EBU-בשיתוף עם רדיו יוון באמצעות הלמוסיקה יוונית, 

 תגובות. 

 והשגריר בא בעצמו.  מיקי מירו:

והשגריר בעצמו הגיש את התכנית הראשונה והוא  אריה יאס:

סקר את כל ההיסטוריה של יוון באמצעות המוסיקה. אני אומר 'סקר', בשעה אחת 

בר של המוסיקה, ההיסטוריה של יוון אתה לא יכול, הוא רק נתן טעימות מכל ד

באמצעות המוסיקה וכן הלאה. וזה היה, לא זכורה אני חושב אצל זקני וילדי צפת 

הענות כזו  לשידורים, כמו שהייתה במקרה הזה. אלפי תגובות, כולן נלהבות 

 ומשבחות. ותודה שאת מחזקת את דברי. 

נחנו יודעים יש נתונים אמפיריים? יש רייטינג? א :יעקב בורובסקי

 מה שיעורי האזנה קודם, מה עכשיו?

 . TGIנדע רק כשייצא  מיקי מירו:

 , קול המוסיקה. 30%-אבל בשנה וחצי זה עלה ב אריה יאס:

 ?30% :יעקב בורובסקי

לטוב ולרע.  TGI-. צריך להגיד שזה בTGIכן, זה  אמיר גילת:היו"ר, 

 קצת בעייתי.  זאת אומרת אלף זה המדד היחיד שיש לנו, ב' הוא מדד

 .TGIלא, אבל גם קודם היה  יעקב בורובסקי:

 - - -נכון, אבל אני אומר  אמיר גילת:היו"ר, 
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 . 5-ל 4-כן, זה משהו שעלה מ מיקי מירו:

 ?30%-עלה אתה אומר ב :יעקב בורובסקי

 - - -כן, כן. עכשיו, עוד דבר שאני רוצה לומר  אריה יאס:

 די לראות. אתה מקבל באמת נתונים כ :נמרוד לב

 מסרנו אותם.  מיקי מירו:

 ולזכות מה אתה זוקף את זה? יעקב בורובסקי:

תראה, אני זוקף את זה לזכות מה שאמרתי,  אריה יאס:

בזכות הגישה שהיא יותר ... תודה. ולא רציתי להגיד את המילה. בזכות הגישה 

ת אנשים שהיא הופכת להיות מנגישה יותר מוסיקה שהיא לא לכל הציבור, באמצעו

שזה חייהם. כי כשאתה נתקל באנשים שאוהבים את זה, יעקב, אתה נפתח. אתה 

 יודע את זה. 

כן. יש לזה ביטוי גם בביקוש גבוה יותר  :יעקב בורובסקי

 לפרסומות?

 כן. כן, יש יותר פרסומות.  אריה יאס:

 מצוין, אני שמח לשמוע.  יעקב בורובסקי:

בל אנחנו מרגישים יותר. , א100%זו לא עלייה של  אריה יאס:

 - - -יעקב, כמעט ולא היו 

 אחד בונה את השני.  :יעקב בורובסקי

 נועם שריף. ללך יותר כסף יהיה  אמיר גילת:היו"ר, 

 סליחה? אריה יאס:

יהיה לך יותר כסף ליותר נועם שריף, זה מה שהוא  אמיר גילת:היו"ר, 

זה המדד היחיד  TGI – TGI-האוקי עוד דבר, שנייה, שאני לא אשכח. לגבי אומר. 

שיש, הוא יוצא פעם בחצי שנה, הוא מבטא מגמות, הוא לא כפי שאנחנו בודקים 

רייטינג לפי דקה יום יום בטלוויזיה. אז יש לו הרבה מגרעות, אבל כרגע זו נקודת 

 ההתייחסות היחידה שיש לנו. 

אבל אם יש לך ביקוש גדול יותר לפרסומות, אז  :יעקב בורובסקי

 - - -ה יכול להבין שזה  את
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רגע, שנייה, יפה, אני איתך, שנייה רגע. לכן מה  אמיר גילת:היו"ר, 

שאני מבקש, קודם כל בסקרים שאנחנו עומדים לערוך עכשיו, בנוגע לשידור 

הציבורי בכללותו, הסקרים שעובדים עליהם, שיהיה כמובן ביטוי גם לרדיו 

המוסיקה יש רק בשידור הציבורי, ואם וספציפית לגבי קול המוסיקה, מפני שקול 

אנחנו נותנים פה מענה לכשל שוק שאין במקומות אחרים, אז בואו נראה בשביל מה 

אנחנו עובדים ומה הציפיות של הציבור מהשידור הציבורי ביחס בהקשר הזה של 

קול המוסיקה. אז אם אנחנו כבר עושים את הסקרים, אז כדאי להכניס את זה 

 - - -שזה יהיה. דבר שני  לשם, ואני מבקש

 אתה מדבר על הסקר הגדול? :לינדה בר

 כן, כן, סקר השידור הציבורי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אנחנו מתואמים. שלומי פנה אלי.  מיקי מירו:

 רשמת לך את זה? יוני בן מנחם:

בכלל, גם רשת א', לא צריך להגיד את זה על כל  אמיר גילת:היו"ר, 

 רשת. 

 ל כל הרשתות.ע מיקי מירו:

בדיוק, אם כבר עושים סקר, אז כדאי להכניס את  אמיר גילת:היו"ר, 

זה. עכשיו, דבר שני זה ההכנסות מפרסום. כמו שביקשנו וקיבלנו דו"ח לגבי 

ההכנסות ממורשת בהקשר אחר, כי היו סיבות אחרות, אז אני מבקש להעביר לידינו 

נדמה לי בשבוע שעבר לוועד את ההכנסות לפי חלוקה לרשתות. העברתם את זה 

המנהל פרסום, אבל מפה זה נותן גם כמו שאומר בורובסקי, אינדיקציה גם לגבי 

 - - -הפופולאריות, נקרא לזה, של הרשת 

 התחושה של המפרסם.  מיקי מירו:

אז תעבירו גם את העלייה בהכנסות מקול  אמיר גילת:היו"ר, 

אבל שפ"מ הם לא עובדי  -  - -ו  המוסיקה, וכבר אני אומר גם מרשת א', מורשת

 רשות השידור. אוקי, זהו, הלאה, בבקשה. 

אוקי, אז אני רוצה לומר, מכיוון שיעקב שאל  אריה יאס:

 . סליחה, מה השאלה, תנסח אותה. -שאלה מאד נכונה, איך
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 קודם כל המכונה, אתה לא צריך לזכור.  :יעקב בורובסקי

 תודה רבה.  השאלה וגם התשובה נכונה, :מיקי מירו

אז תראו, מה שאמרתי, אני אסכם בקצרה כדי  אריה יאס:

לחדד ולהמשיך בעוד נקודה אחת. אמרתי שאנחנו באמת עונים כמו שידור ציבורי, 

אלא אם מישהו ילמד אותי אחרת, כמו ששידור ציבורי צריך לפעול. כלומר, אנחנו 

, בתחום שאנחנו צריכים להיות הבמה והשופר וההד למה שמתרחש בארץ ובעולם

מופקדים עליו, ולהיות בקשר חי מאד עם האנשים, וזה אנחנו עושים באמצעות 

שיתוף פעולה כדי להראות שיהיה לנו  –הדרך הזו שעשינו. דרך אחת נוספת היא 

שיתוף פעולה עם הטלוויזיה הישראלית באמצעות תכנית שהיא ייחודית מסוגה 

ידור האירופאי מאד התלהב ממנה, עד בעולם, וזו התכנית ממעמקים, שאיגוד הש

כדי שכך שהם מתכוננים לשדר בשידור חי מישראל בפברואר. הם עושים חודש, 

איגוד השידור האירופאי עושה חודש ימים כל יום שני בערב, שידור חי ממקום אחר 

 –מדינות נבחרו לזה  4מדינות נבחרו. הנושא הוא מוסיקה ורוחניות.  4בעולם. 

מבצעים את זה בלייפציג, ואסטוניה ; הגרמנים, כיוון שהם אלה שBBC-אנגליה, ה

 ואנחנו. 

 כבוד גדול.  :מיקי מירו

כבוד גדול. אנחנו מצופים לעשות, הם כבר הודיעו  אריה יאס:

ו בטח לא נתנגד. מדובר בקונצרט בן שעתיים, מופע על זה, כיוון שאני חושב שאנחנ

, האיכותית, במיטבה, בשידור חי בן שעתיים, שיביא את המוסיקה הישראלית

במסגרת ה... של ממעמקים. כלומר, במסגרת רדיוויזיוני. התכנית שלנו, התכנית 

ממעמקים, שמביאה כל מיני סוגי מוסיקה, שמנגישה שוב את כל סוגי המוסיקה 

 - - -האיכותית שנמצאים בארץ לקהלים יותר רחבים, בשיתוף עם   

 דר בטלוויזיה?מתי זה משו אמיר גילת:היו"ר, 

 כל שבת.  אריה יאס:

כל שבת באחת ויש לנו תגובות נהדרות על הדבר  יואב גינאי:

הזה, כי סוף סוף יש גם הנגשה בעברית לקונצרטים שאנחנו משדרים. במסגרת 

 - - -טלוויזיה -שיתוף הפעולה רדיו
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 זה מחיפה, זה מהפריפריה. :מיקי מירו

 ריה. חיפה היא לא פריפ אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, לא, לא, אבל זה לא מהמרכז.  אריה יאס:

 לא נעים להגיד לך, גם ירושלים זה פריפריה.  מיקי מירו:

חברה, מה שאני רוצה לומר, תיראו, אנחנו באמת  :אריה יאס

מקבלים, בהזדמנות הזאת יש לא מעט אנשים שביקשו, סליחה, אני יכול? לא מעט 

, מבקשים ורואים את זה באינטרנט. אנשים שלא יכולים לראות את זה בשבת

 הכניסות לאינטרנט עולות מחודש לחודש. 

 אוקי, שים נקודה כי אני רוצה לשבח.  אמיר גילת:היו"ר, 

עוד אנשים רגע, תן לי לגמור. תשמור את השבח.  אריה יאס:

מבקשים שהם יוכלו לראות את הדבר הזה. העליתי רעיון עם יואב, למה לא לעשות 

גם, אם כבר, באיזו שעה נוספת וכן הלאה. אבל עכשיו תשבח, ואז  33ץ את זה בערו

 אני רוצה לסיים. 

טוב. השבח הוא לתכנית מעמקים ולשיתוף  אמיר גילת:היו"ר, 

ועם המדיה הדיגיטלית, שבעצם מגלם את כל מה  EBU-עם ההפעולה עם הטלוויזיה, 

ה שאנחנו מדברים. אז שאנחנו אומרים וסוף סוף גם רואים. רואים תוצאות לכל מ

זה השבח ויפה מאד. עכשיו, כללית לגבי קול המוסיקה, זה לא סוד שלאחר מינויו 

של אריה לתפקיד, נשמעו קולות ואני לא רוצה להתעלם מהם, אני רוצה לשים 

אותם על השולחן, שאני בכוונה מדגיש פה, שאני לא יודע אם הם פרסונאליים, או 

את החשבון ויגיע למסקנות שלו, לגבי השינוי שחל  ענייניים וכל אחד יעשה לבד

בקול המוסיקה מאז מינויו. עכשיו, במבחן התוצאה מדווחים לנו פה על עלייה 

בשיעור האזנה. אז אלף צריך לקוות שהמגמה הזאת תימשך ואם היא נמשכת אז 

 כנראה שהכיוון הוא נכון. תיכף אני אתן לך לדבר, אני מביע את דעתי. 

 משפט אחד.  :נמרוד לב

 ני גם עוד לא סיימתי. א אריה יאס:

 נו, משפט אחד.  אמיר גילת:היו"ר, 
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שוב נשים לב שקול המוסיקה, בגלל שהיא תחנה  :נמרוד לב

ייחודית, שעוסקת בכשל שוק, לא משנה הרייטינג, כי אפשר להשמיע מוסיקה 

 מזרחית והרייטינג שלה יעלה. 

שניות היית שומע.  5מחכה עוד  יפה, אז אם היית אמיר גילת:היו"ר, 

שנייה רגע, ולמה הבאתי את זה לכאן, לוועדת תוכן, מפני שאלף לא דנו הרבה זמן 

בקול המוסיקה והדברים האלה כבר צוברים זמן ונוכחות, ולכן אני חושב שוועדת 

התוכן צריכה לתת את דעתה על העניין הזה, כי כמו שנמרוד אומר, יכול להיות, וזה 

שהתכוונתי להגיד. זאת אומרת מצד אחד אנחנו מדווחים על העלאה  בדיוק מה

יכול להיות שהעלאה הזאת מביאה לבריחה של הצופים  –בשיעור האזנה, מצד שני 

הקלאסיים שהיו בקול המוסיקה, ועוזבים אותנו היום ואנחנו מקבלים היום 

הזאת תנסה מאזינים חדשים. ולכן ביקשתי את הדיון בוועדה הזאת, כדי שהוועדה 

לקבוע את מדיניותה לגבי קול המוסיקה. איזה קול מוסיקה היא רוצה. ועכשיו אני 

 פותח את זה לדיון, בבקשה. 

רגע, עוד דבר אחד. עוד דוגמא אחת, כיוון שבכל  אריה יאס:

זאת, אם דנים שנדע על מה דנים. עוד דבר אחד שאני רוצה לציין, שניסינו לעשות 

ובדחיפתו של מיקי בעיקר, מה שמיקי קרא לעשות אירועים  וזה בתמיכתו ובעידודו

שהם לא מהמרכז. כלומר באמת, אם אנחנו שידור ציבורי באמת לפנות לזה. הבאנו 

אנשים וקולות שלא מצאו עדיין ביטוי בשידור הציבורי בקול ישראל, בוודאי לא 

הים בקול המוסיקה, כמו מקשת אלון, מפסטיבל הכליזמרים בצפת, מהזמרייה 

תיכונית בעכו, שאנחנו איתם בקשר טוב נוסף, מחג המוסיקה הישראלי, 

מקונצרטים מיוחדים וכן הלאה וכן הלאה. בכל מיני מקומות שעשינו, שהלכנו 

באמת אל מקומות, אפילו אשדוד לדוגמא, שהם איכותיים בהחלט והם לא מקבלים 

 - - -במה בכלל. אנחנו עשינו את המעבר 

 תודה. כן, נמרוד.  :אמיר גילתהיו"ר, 

מה מתוכנן מבחינת שידורי חוץ בזמן הקרוב בקול  :נמרוד לב

 המוסיקה?
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מתוכן לנו הרבה דברים, הלוואי ונוכל לעשות  אריה יאס:

 אותם. 

 מה למשל? נמרוד לב:

בחודש הקרוב? קשת אלון, שהוא תקוע לי פה,  אריה יאס:

ים הכי יפים במזרח התיכון, שאנחנו לא נוכל לבצע אותו. קשת אלון זה אחד הדבר

אם לא אחד הדברים היפים בעולם. זה קונצרט של מצוינות, שהמתכון הוא מאד 

פשוט. מביאים את מיטב הכישרונות של העולם, הנגנים הטובים ביותר של המחר 

ושל היום כבר, ואת מיטב המורים ואנחנו מתכוונים לתת להם באמת במה 

לא יהיו עוד פעם ולהקליט את זה, ואנחנו פעמיים ש-בקונצרטים ייחודיים חד

ילו בעצמו יבוא ויעשה משם דברים, ואני תקוע מתכוננים. אפילו חשבנו שמיקי אפ

 עם העניין הזה. 

אני לא הבנתי, מה התכנית הזאת שאתם יוזמים,  :זועבי-וופא פאהום

 כל הנגנים?

 לא, לא, לא.  :אריה יאס

 לא, לא, זה משהו קיים.  נמרוד לב:

 חברה בוא לא נתבלבל, אני רוצה שנתקדם.  אמיר גילת:"ר, היו

 אבל אף פעם לא התייחסו לזה, אנחנו מתייחסים.  אריה יאס:

 הנה, אני רוצה להתייחס.  :זועבי-וופא פאהום

לא, אני רוצה להתייחס למדיניות קודם כל של  אמיר גילת:היו"ר, 

 הרשת, איזה קול מוסיקה אנחנו רוצים. 

י בכוונה מעלה את העניין של שידורי חוץ, כי זה אנ :נמרוד לב

משהו שנעלה אותו בהמשך ואני רוצה לחבר אותו גם לקול המוסיקה. אנחנו נעשה 

דיון מקומי בהמשך. בעיקרון, אני חושב שכמדיניות, קול המוסיקה אלף צריכה 

להיות מחוברת לשטח. קול המוסיקה צריכה להיות, אלף, קודם כל החזון של רשות 

 שידור כפי שאנחנו דיברנו פה, כולל יציאה לשטח ושידורי חוץ. ה

 זה מה שאנחנו עושים שלא עשו. אריה יאס:
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שידורי חוץ זה משהו שנמצא בראש סדר  :נמרוד לב

העדיפויות על פי הגדרת המוסדות מאז ומעולם. אני חושב שקול המוסיקה צריכה 

 - - -להיות מחוברת לשטח, לשדר קונצרטים מאירועים ש 

אתה אומר את זה כאילו שאנחנו לא עושים את  אריה יאס:

 זה. 

 אריה, נו, אל תפריע לו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, הוא מחזק אותך.  מיקי מירו:

 אתה יכול להרגיע אותו? נמרוד לב:

 תרגיע אתה אותי. אירה יאס:

אריה, אני מבקש לא להפריע. הדיון הוא על  אמיר גילת:היו"ר, 

 קול המוסיקה ולא להפריע. מדיניות ל

שידורי חוץ זה דברים שקורים בארץ ובפריפריה,  :נמרוד לב

וזה כולל גם את הקונצרט של התזמורת, ואני שוב חוזר במסגרת תפקידי בשני 

הכובעים, גם כחבר ועד מנהל של התזמורת, הקונצרטים של התזמורת צריכים 

-ו שקורה, שאחת לחודשייםלהיות מועברים באופן קבוע וסדיר ולא כל פעם כמ

שלושה יש איזה משבר, ופתאום אומרים לא מעבירים, לא מעבירים. זאת החלטה 

של המוסדות. אם צריך לאשר את זה עוד פעם, נאשר את זה עוד פעם. החיבור בין 

קול המוסיקה לבין התזמורת הסימפונית הוא מאד מאד חשוב ועקרוני, לאורך 

אני מדבר על זה שצריך לשמור על החיבור הזה גם  שנים. אני לא מדבר על עכשיו,

שנה, כי זה מנהלתה של קול המוסיקה. זה דבר שקיים בכל  20שנים ובעוד  10בעוד 

 - - -העולם, שיש  

טוב, זה ברור. אני תיכף אחזור לזה, נמרוד. אתה  אמיר גילת:היו"ר, 

 רוצה רק להתייחס אולי לאופי של קול המוסיקה?

ני רוצה להגיד שכרגע קיבלנו הודעה ששני רק א :נמרוד לב

הקונצרטים האחרונים שהולכים להיות בתחילת יולי, קול המוסיקה לא מתכוונת 

 לשדר אותם. 
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היא לא יכולה, כי יש, אין עם מה. טוב. זה לא רק  אריה יאס:

 הקונצרטים האלה.

 אז הסיבה היא תקציבית? אמיר גילת:היו"ר, 

 תקציבית, כן. מיקי מירו:

 אוקי, אז עזוב את זה כרגע.  אמיר גילת:יו"ר, ה

  -- -לכן אמרתי שהנושא של הדיון  :נמרוד לב

 הנושא של התכנית מול תכנית מכרז. מיקי מירו:

 לכן אמרתי שאנחנו ננהל על זה דיון בהמשך.  :נמרוד לב

נמרוד, אבל אתה יכול להתייחס לאופי הכללי של  אמיר גילת:היו"ר, 

 קול המוסיקה. 

 זה חלק מהמדיניות, שידורי חוץ, ... מרוד לב:נ

 זה כבר המרכיבים של המדיניות.  אמיר גילת:היו"ר, 

זה עיקרון של קול המוסיקה. קול המוסיקה  :נמרוד לב

צריכה להיות מחוברת לעולם המוסיקה הקלאסית בארץ. התעשייה כפי שהיא 

מורת הסימפונית, נמצאת בפסטיבלים, נכון, היא נמצאת בקשת אלון, נמצאת בתז

היא נמצאת בדברים שעושים בפריפריה, אם זה באשדוד ואם זה במעלות, ואם זה 

צריך להיות מחוברים לכל מקום ולהיות שם, כי אין דרך אחרת. זה דבר בבאר שבע. 

לגבי המדיניות של אופן השידורים, אני אומר שצריך לשים לב, ראשון. דבר שני, 

א חזות הכל. צריך לשים לב שהרשת ממשיכה לקיים רייטינג זה דבר נפלא, הוא ל

גם את התפקיד שלה והוא לענות על כשל שוק, וזה אומר לשדר מוסיקה קלאסית. 

מוסיקה מזרחית קלאסית, דרך אגב. זה נכנס בהחלט לעניין הזה. אבל תפקידה 

לשמר תרבות שלא מושמעת בתחנות אחרות. וצריך לשים לב קצת לא ללכת 

או  88-יסטיים אולי של מוסיקת עולם שכן יכולים לשמוע אולי בלמקומות פופול

במקומות אחרים. זה לא תפקידה של קול המוסיקה, אפילו אם זה מביא רייטינג. 

 זה אני מבקש להדגיש. 

 אוקי. כן, יעקב.  אמיר גילת:היו"ר, 
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מה שאני אומר, דיברתי על זה גם בישיבה לפני  יעקב נווה:

לזה שיש לה את המאזינים הקבועים והשמורים  חצי שנה, שברשת שמעבר

ששומרים לה אמונים, ... קהלים נוספים, והייתי אומר קהלים נוספים זה קהלים גם 

של צעירים, אלה שלא בהכרח יודעים באיזה מקום בסקאלה נמצאת קול המוסיקה. 

כנראה חיבורים ושיתופי פעולה כמו קונצרטים רבים שקיימים, אם זה שמארחים 

ים ים תיכוניים, התזמורת הפילהרמונית מארחת את אייל גולן, או אירועים זמר

מרכזיים. אחד הדברים שדיברתי עליהם באופן קבוע זה אירועים גדולים של ערבים 

מרכזיים כמו ערב יום העצמאות, שקול המוסיקה חייבת להיות שותפה במאת 

דור ביחד עם קול האחוזים לערוץ הראשון פה. לקחת את התזמורת של רשות השי

המוסיקה, ביחד עם הטלוויזיה, לעשות קונצרט אחד גדול שמארחים אומנים שם, 

כדי שקול המוסיקה תיחשף לקהלים אחרים. היא לא יכולה להישאר קבועה, אף על 

פי שאני בטוח שהיא עושה עבודה טובה. היא לא יכולה להישאר קבועה עם אותו 

 קהל. צריך להכין אותה לדעת הקהל. 

אני רוצה להעיר שלמשל, ואני כן מקבל את העניין  :נמרוד לב

של שיתוף הפעולה, אני חושב שזה דבר נכון. לגבי יום העצמאות, אמרתי לך שזה 

דבר שצריך ... אותו, שהתזמורת יחד עם הטלוויזיה וזה. אבל למשל שאתה ... 

 יקה. מוסיקה פופולארית, אז המקום לשדר אותו הוא לאו דווקא בקול המוס

 - - -לחשוף אותו  יעקב נווה:

אבל אתה לא חושף את קול המוסיקה. אז אתה  נמרוד לב:

לוקח בעצם את התזמורת ואת כל העשייה הזאת ואתה משדר אותם בערוצים מה 

 שנקרא ערוצי המיינסטרים. 

 -עברי לידר, או  –נמרוד, מה שהוא מתכוון למשל  מיקי מירו:

- - 

 . או יסמין לוי :אריה יאס

או יסמין לוי, לזה יעקב מתכוון. או אחינועם ניני   מיקי מירו:

 עם הסימפונית. 

 איזה חומר הם עושים? נמרוד לב:
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 הכי טוב שיש.  אריה יאס:

 )מדברים ביחד( - - -הנה, אחינועם ניני  מיקי מירו:

 חברה, חברה, אי אפשר ככה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 איזה חומר?מה עושה אחינועם ניני?  :נמרוד לב

 ממיטב הזמר. מיקי מירו:

 איזה סגנון? אמיר גילת:היו"ר, 

 תענו לי על רפרוטאר, אתם לא מדברים לעניין.  :נמרוד לב

 - - -שירים ישראלים  מיקי מירו:

 שירים ישראלים זה לא קשור לקול המוסיקה.  נמרוד לב:

 רק שנייה, תן לי לסיים, נמרוד.  יעקב נווה:

 - - -, אם היית שומע את הקונצרט שנייה מיקי מירו:

 מוסיקה אנדלוסית כן.  נמרוד לב:

 תן לי לסיים.  יעקב נווה:

 שנייה רגע, אני רוצה לעזור לכם.  אמיר גילת:היו"ר, 

לעניין של הרפרטואר, עם כל הכבוד, אתם לא  :נמרוד לב

דרות עונים. יש מלא תחנות היום, חברה. לאחינועם ניני יש היום המון תחנות שמש

את הרפרטואר שלה. אם אחינועם ניני רוצה לבוא ולשיר רפרטואר קלאסי, אז זה 

מעולה. הרווחנו. אבל זאת החכמה, לעשות את זה הפוך. ככה אתה מקרב. אוקי? או 

עברי לידר או אייל גולן. אם אייל גולן ירצה לקחת חומר קלאסי, אז זה מגניב. אתה 

 מבין למה אני מתכוון?

שנייה רגע, מיקי. אריה או מיקי, מי מכם, תענו  גילת:אמיר היו"ר, 

בבקשה. תנו לי אתם במשפט אחד את התפיסה שלכם לגבי קול המוסיקה. מה 

 תפקידה של קול המוסיקה. נמרוד, תקשיב רגע. 

 אני מקשיב.  :נמרוד לב

אני שואל אותם איך הם רואים את תפקידה של  אמיר גילת:היו"ר, 

 קול המוסיקה. 

 אני חושב שאני אמרתי מה תפקידה. אס:אריה י
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 תגיד עוד פעם. אמיר גילת:היו"ר, 

בדיוק מה שאתה אמרת: ללכת ולשקף את  אריה יאס:

 - -העשייה בארץ ובעולם, עשייה בתחום המוסיקה האיכותית והמוסיקה האיכותית 

- 

לא, לא, מוסיקה איכותית זה דבר אחר. זה לא  :נמרוד לב

 קשור.

 רגע.רגע,  אריה יאס:

 גם אייל גולן זה איכותי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 רגע, תן לי לגמור . אריה יאס:

 נכון, בדיוק. :נמרוד לב

המוסיקה האיכותית הקלאסית, שעשינו, ואני שוב  אריה יאס:

חוזר, סליחה, דוגמת יום השידורים היווני, לקחנו את מיטב המלחינים שהם 

 הקלאסיקה של היום והמחר. 

 - - -אני רק רוצה, בואו, חבל לי, נמרוד, שנייה  מיקי מירו:

 - - -חברה, מבחינת רפרטואר  :נמרוד לב

האקדמיה   ברה, אל תיכנסו  למקומות שבהם גםח מיקי מירו:

 )מדברים ביחד( מסתבכת.

תז'ידקיס ותאודורקיס זה לא נכון. תזידקיס  :נמרוד לב

 נו.ותאודורקיס נכנסו כבר מזמן לקלאסיקה שיש לשמר. תבי

 נכון, נכון.  אריה יאס:

אבל זה קלאסיקה לא במובן של מוסיקה  מיקי מירו:

קלאסית. זה קלאסיקה, הכוונה שאנחנו מדברים על מוסיקה קונצרטנטית, אנחנו 

 - - -מדברים על מוסיקה שהיא נמצאת 

 תן לו רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אבל מוסיקה ישראלית יש לה מקום  :נמרוד לב

 נמרוד, תן לו לסיים.  אמיר גילת:, היו"ר

 - - -אתה מוביל למקום ש  מיקי מירו:
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נמרוד, אני שומע מה שאתה אומר, אני רק מבקש  אמיר גילת:היו"ר, 

 לשמוע ממנהל קול ישראל איך הוא רואה את תפקידה של קול המוסיקה. 

התפקיד זה פשוט, כי כשנכנסים רק למוסיקה  מיקי מירו:

כנסים לתקופות מסוימות במערב. מה קרה באותה תקופה בסין קלאסית, אנחנו נ

 - - -לא עשו שום דבר, בהודו לא עשו 

 אמרנו גם באופן ... )מדברים ביחד( :נמרוד לב

 -ולכן, שנייה, שנייה. יש עם הדברים האלה הרבה   מיקי מירו:

- - 

 בערבית.  :גלילה אלקרנאווי

 נכון.  נמרוד לב:

 בה, אלה דברים נפלאים. ארמקם, הלו מיקי מירו:

אבל על זה אין ויכוח. אבל אם אתה רוצה לעשות  :נמרוד לב

 - - -שירים ישראלים ישנים 

 אבל תרשה לי.  מיקי מירו:

בשביל זה יש לך את רשת ג'. זה לא בקול  נמרוד לב:

 המוסיקה. חברה, זה הורס.

גם הלידרים של שוברט בזמנם אלה היו להיטים.  מיקי מירו:

 להקשיב. תלמד 

 ברשת ג' אתה יכול להשמיע את זה? :נמרוד לב

 לא, שנייה, תקשיבו.  מיקי מירו:

 זהו, נגמר הסיפור.  נמרוד לב:

יב לי. אני רק נתתי את זה נמרוד, קודם תקש מיקי מירו:

לא לקחתי את זה לקול המוסיקה, אני רק מסביר. אם בא אומן ששר  ,כדוגמא

בוד קונצרטנטי עם תזמורת סימפונית, אז אין עם שירים נניח, ומחליט לתת לזה עי

 זה שום בעיה. 

 שנייה, שנייה, נמרוד, תרשה לי.  אמיר גילת:היו"ר, 
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יש גם פלטפורמות אחרות. זה לא מתחבר לקול  :נמרוד לב

 )מדברים ביחד(  - - -המוסיקה, חברה. קול המוסיקה 

נו מוגבל. מה תקשיבו רגע, נמרוד, תן לי, הזמן של אמיר גילת:היו"ר, 

שאני מבקש זה ככה, אנחנו רק פותחים פה את הדיון, עושים היום טעימה, אנחנו 

עושים מעקב. מה שאני מבקש שההנהלה תעביר לנו הגדרה של קול המוסיקה, כפי 

מה תפקידה של קול  –שהיא רואה אותה. מה התפיסה שלכם, תכתבו בפסיקה 

המשיך את הדיון מפה, ויבואו אנשים המוסיקה כפי שאתם רואים אותו, ואז נוכל ל

 - - -מוכנים. אני חושב שנמרוד צודק  

 ועדת תוכן צריכה לקבוע מה היא רוצה.  :יעקב בורובסקי

 לא, אני מבקש הצעה מההנהלה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -ההנהלה יכולה להגיד את שלה, אתה צריך ל  :יעקב בורובסקי

ם זה לא הובן אני מבקש את הצעת ברור, ברור, א אמיר גילת:היו"ר, 

הנהלה והוועדה תדון ותקבל החלטה, בהתאם להצעת ההנהלה. הבסיס לדיון של ה

של ועדת התוכן יהיה הצעת ההנהלה, זה ברור. אז זה ועדת התוכן בקביעת מדיניות 

לגבי תפיסת העולם, מה זה קול המוסיקה, כי אני מבין שיש פה איזו שהיא 

 - - -ה גם צועקים בחוץ המאזינים בעייתיות שאולי על ז

 לא, לא. מיקי מירו:

שנייה רגע, אל תפריעו לי. צועקים המאזינים  אמיר גילת:היו"ר, 

הקלאסיים של קול המוסיקה. דבר שני, אני מסכים שקול המוסיקה צריך להיות 

פלטפורמה ייחודית שנותנת מענה, כמו שאמרתי בפתח הדברים שלי, כשל שוק, 

יכולים לקבל את הצרכים המוסיקליים שלהם בתחנות אחרות,  ולקהלים שלא

אצלנו ובחוץ. ולכן אני חושב שהגישה היא נכונה. זאת אומרת דברים שיכולים, שיש 

 להם מקום ברשת ג' או ברשתות אחרות, לא צריכים להיות בקול המוסיקה.

 והם לא. אריה יאס:

מדיניות, אנחנו לא אז אין בעיה. אנחנו מדברים על  אמיר גילת:היו"ר, 

מדברים עכשיו על מה כן ומה לא. אז אם אנחנו רואים עין בעין, אז על הכיפאק. 

 אנחנו נמשיך את זה. 
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 - - -אבל   :נמרוד לב

אני נתתי את זה כמשל. אתה נתפס למשהו, אבל  מיקי מירו:

 אני נתתי את זה כמשל, זה הכל. 

תזמורת מנגנת זה שנייה. עכשיו, לא כל פעם ש אמיר גילת:היו"ר, 

אוטומטית קול המוסיקה, וזה בצורה הכי מוחשית שאפשר להגיד את זה. אז נקבל 

את הנייר של ההנהלה ונמשיך את הדיון מבחינת מדיניות המוסדות בעניין הזה. אני 

רשמתי גם את הנושא של נוער. אני חושב שקול המוסיקה יכול להיות פלטפורמה 

ר למוסיקה קלאסית, שזה בהחלט כן מקום לקול נכונה לחינוך מוסיקלי של נוע

המוסיקה. והדבר השלישי, שעוד פעם, בואו לא נתבלבל, רק אני אומר שיתוף 

הפעולה בין התזמורת והסימפונית נכון לגבי כלל רשות השידור, וגם לגבי קול 

המוסיקה. זאת אומרת זה לא כל פעם שהתזמורת הסימפונית עושה קונצרט, 

 -שירי האירווזיון היה  1יך להיות בקול המוסיקה. ראינו גם בערוץ אוטומטית זה צר

- - 

 שזו הייתה יזמה שלנו . מיקי מירו:

, בסדר, אבל אם -בסדר, אבל אני אומר לא כל אמיר גילת:היו"ר, 

 יהיה ערב משירי נורית הירש, זה לא צריך להיות בקול המוסיקה, עם התזמורת. 

התזמורת עומדת לרשות רשות ברור, נכון. יעקב,  :נמרוד לב

 - - -השידור ככלל. צריך להפעיל אותה גם 

 - - -אבל זה מה שאני אומר בלי קשר ל  אמיר גילת:היו"ר, 

 דרך אגב, בעירבון מוגבל צריך לומר.  מיקי מירו:

 עזוב, יש לנו דיון על זה בוועד המנהל.  אמיר גילת:היו"ר, 

 ך. לא הרבה יוזמות יוצאות לדר מיקי מירו:

 הוא צודק, הוא צודק.  אמיר גילת:היו"ר, 

 סליחה.  :נמרוד לב

 הרבה דברים שביקשתי לא יצאו לפועל.  מיקי מירו:

רגע, אתה אמרת להם על הדבר הזה? למה אתה  נמרוד לב:

 לא אומר?
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 נמרוד, נמרוד, שנייה רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

ה תביא אני עכשיו מודיע לך מיקי, כל יוזמה שאת :נמרוד לב

 לי, אני דואג להעביר אותה. 

 יש לי מנכ"ל. אני מעביר אליו.  מיקי מירו:

תן לי, זה תפקידי. תפקידי להיות מגשר בין הרשות  נמרוד לב:

 לבין התזמורת. 

 - - -אתה נציג אפילו של   :יעקב בורובסקי

 של הרשות.  :נמרוד לב

  - - -נמרוד, נמרוד  אמיר גילת:היו"ר, 

ם אני  לא שמעתי את זה, אז איך אתה יכול א נמרוד לב:

 לבוא בטענות למישהו להגיד זה לא קרה?

נמרוד, בלי קשר לדיון על קול המוסיקה, מצופה ש  אמיר גילת:היו"ר, 

- - - 

 אני תפקידי לדאוג לזה.  :נמרוד לב

תן לי רגע. בלי קשר לדיון על כל המוסיקה, מצופה  אמיר גילת:היו"ר, 

נית תגדיל את שיתוף הפעולה שלה עם רשות השידור. אנחנו שהתזמורת הסימפו

 דיברנו על זה. 

 כשמבקשים נגן, שיתנו. מיקי מירו:

אי אפשר לנהל ככה דיון. אנחנו משקיעים שישה  אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון שקלים בשנה בתזמורת הסימפונית רשות השידור, אני חושב שרשות השידור 

הסכום הגדול הזה שהיא משלמת. יעקב נווה הציע  צריכה לקבל יותר תמורה עבור

בזמנו כמה רעיונות, תכנית ליום העצמאות, הוא אפילו הציע תכנית אירוח יום שישי 

עם התזמורת. היו כמה שיחות עם מנכ"ל התזמורת, דובר על זה שיהיה המשך 

לא היה מספיק שיתוף פעולה,  2013-ו 2012בדרגים המקצועיים. לצערי בשנים 

 חנו עובדים על זה שזה יקרה. ואנ
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ני מצטט את הפרוטוקול, שאותו מנכ"ל של א :יעקב נווה

הלוח מלא כל השנה, אבל אני התזמורת אמר לפני שנה, אם זה זכור לך, אריה. 

 - - -אפנה בשנה הבאה 

 לא, אז השאלה אם ביקשו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אולי לשנה הבאה.  מיקי מירו:

ה, חברה, אני רוצה לענות על זה בשני חברה, חבר :נמרוד לב

משפטים, זה ממש מגוחך. אני יש לי תפקיד, אני הקול שלכם לגבי התזמורת. אם 

א הייתי בה, ואני לא קיבלתי אני לא שמעתי, אם הייתה פגישה עם יאיר שטרן ואני ל

ולא קיבלתי הסכמים, יודע יעקב שעכשיו לגבי יום העצמאות, את הרעיון  ולפרוטוק

א הביא, אני אמרתי לו שאני הולך לקדם את העניין הזה, כי זה נראה לי רעיון שהו

נהדר. כנ"ל לגבי שאר הדברים. אני מבקש באופן קבוע, רבותי, זה לא יכול להיות 

שאם תפנו אליהם ואתם תתפלאו למה הם מייצגים את האינטרסים שלהם, ואני, 

ודע על זה. אני מבקש ממיקי שתפקידי לייצג את האינטרסים של המקום הזה, לא י

ליידע אותי ולהעביר דרכי את הבקשות האלה. אם אתה רוצה נגן, אם אתה רוצה 

 שיתופי פעולה, אם אתה רוצה דברים, תבקש. 

 בסדר, אני שמח על הדברים.  אמיר גילת:היו"ר, 

יש דרך נוספת שהיא אבני הדרך של התקציב,  :יעקב בורובסקי

מובן מאליו וצריכה להיות התניה, ושיהיה ברור ששיתוף ושום דבר לא צריך להיות 

 הפעולה חייב להיות תואם את הצרכים, ולא להיפך. 

 כן, יואב.  אמיר גילת:היו"ר, 

אין ויכוח שאתה צריך להיות הדמות המחברת. יש  :יעקב בורובסקי

 - - -ויכוח על החוסר 

 נכון.  :נמרוד לב

 זה שהוא מקום. ל זה צריך להיות כתוב באי מיקי מירו:

בכלל לא על המחשבה שהם יכולים להיות  יעקב בורובסקי:

)מדברים ביחד( אני  - - -לעצמאים ולא לשתף פעולה, כשאתה בתקציב תגיד את 

  - - -מיליון שקלים  6חושב שבתקציב החירום צריך להוריד 
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משפט אחד, רק בשביל לסגור את העניין הזה  נמרוד לב:

ה עלה כבר כמה וכמה פעמים, זה לא פעם ראשונה. אני מציע  ברשותכם, והעניין הז

- - - 

 מיליון שקלים.  6נמרוד, תקציב חירום, להוריד  יעקב בורובסקי:

אתה, אני, מיקי, נווה,  –שנעשה פגישה משותפת  נמרוד לב:

נשב עם יאיר ומוריס, נגדיר את הדברים, נרשום אותם אחת ולתמיד, כמו שאומר 

 רים צריכים להיות דו כיוונים וזה לא מובן מאליו. בורובסקי, שהדב

 לא שמעת מה המשפט שהוא אמר. מיקי מירו:

 כן, יואב.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רוצה לומר שגם השנה אנחנו מצלמים פרקים  יואב גינאי:

של  ... תכנית שנעשית בשיתוף מלא עם התזמורת הסימפונית. זו תכנית מאד יקרה, 

וכשאנחנו מדברים על התקציב של התזמורת, צריך לזכור שגם  אני חייב לומר,

מדובר בתקציב פנימי שלנו, על מנת להפיק את התכניות האלה. זה ניידות, זה 

 עריכות, זה הרבה מאד עבודה. 

 טוב, סליחה רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 סיפור מנצח. יואב גינאי:

חירום וזה, אני עכשיו ככה, עזבו רגע את מצב ה אמיר גילת:היו"ר, 

מדבר עוד בעולם אידיאלי. אנחנו דיברנו, זה היה בוועד המנהל, ארחנו את מנכ"ל 

התזמורת וסיכמנו במפורש על כך שההנהלה, נציגי ההנהלה נדמה לי היו יואב 

, כי אז 2013כדי לגבש תכנית עבודה לשנת  2012ומיקי, יישבו עם התזמורת בשנת 

פשר, הלוח סגור כמו שאמרת. דובר על זה שיגבשו כבר אי א 2012נאמר לנו שבשנת 

 . 2013תכניות שהתזמורת תשריין את עצמה לטובת רשות השידור בשנת 

אז מה שקרה זה דבר פשוט. נאמר לי שהם  מיקי מירו:

 - - -מתכננים, כל רגע זה שנה מראש. התשובות היו 

מה  , עזוב,2014בסדר, עזוב, בוא נדבר על שנת  אמיר גילת:היו"ר, 

 שהיה היה. 
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רבותי, אתם מדברים על דברים שהיו לפני שאני  :נמרוד לב

נכנסתי לתפקיד. אני מבקש מכם לתת לי לעשות את העבודה שלי. כל הדברים 

 האלה שאתם אומרים כבר לא רלבנטיים, סליחה. 

 - - -טוב, אני רק מזכיר. אני מבקש, נמרוד, יואב  אמיר גילת:היו"ר, 

 נעשה פגישה. אנחנו מיקי מירו:

מיקי יהיו בקשר נוסף באמצעות המנכ"ל, יואב ו אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -עם התזמורת, יגבשו תכנית עבודה שאפשר 

 ?2014לשנת  יואב גינאי:

 .2014לשנת  אמיר גילת:היו"ר, 

 . 2015לשנת  מיקי מירו:

גם, מה איכפת לי? ויהיו בקשר  2016-, ו2015, 2014 אמיר גילת:היו"ר, 

יישום כדי לראות איך יוצקים  לזה ם נמרוד ועם יעקב נווה מטעם ועדת התוכן, ע

 פרקטי. 

אני רוצה לתקן את מה שאמרת, הוא שאמרת  :נמרוד לב

שיואב ומיקי יהיו בקשר עם התזמורת, אני מבקש להיות שם, כך שאתם בקשר עם 

  - - -התזמורת 

 בסדר, אוקי, עוד יותר טוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני מבקש לא לשבת אחרי זה עם אנשים אחרים  :מרוד לבנ

 - - -ייצגו. זה לשבת איתי שם ועם יאיר ולצפות שהם 

יואב, זה בסדר מבחינתך? יואב ומיקי יהיו בקשר  אמיר גילת:היו"ר, 

 עם נציגי התזמורת, לרבות נמרוד לב ויעקב נווה. טוב, הלאה. רשת א'. 

 ל לתרום לדיון?יש משהו שאני יכו :יעקב בורובסקי

 לקול המוסיקה? אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, לוועדת תוכן, כי אני פשוט צריך לזוז. :יעקב בורובסקי

 כן, כן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אז אם לא קשה לך, מחכים לי בחיפה. :יעקב בורובסקי
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דקות. חיה, מנהלת רק"ע. אנחנו נדון היום  10עוד  אמיר גילת:היו"ר, 

 רק על רק"ע. 

אהלן, אני רוצה לומר שני משפטים על ההתחלה.  ה בראל:חי

איננו כאן כי הוא בחו"ל, אז אולי  88אני לא הוזמנתי. אני מבינה שמיקי קרא לי כי 

 השתנה משהו. 

 בסדר, לא קרה כלום. מיקי מירו:

אני יודע שגם אם נעיר אותך באמצע הלילה, את  אמיר גילת:היו"ר, 

 תוכלי לדווח. 

 ספרי על כל הדברים שנכנסו. ת :מיקי מירו

אני באמת הגשתי את התכנית, את לוח השידורים  חיה בראל:

את המצב הזה כאן, גם . מעולם לא קיבלתי שום תגובה, ואני רוצה לנצל 2013לשנת 

 - - -לטובתי. אם אני מקבלת פה אישור ללוח השידורים 

 זה לא דיון על זה. מיקי מירו:

 ובא אלינו. זה לא ה אמיר גילת:היו"ר, 

 אז מה? חיה בראל:

 כרגע תדברי על החזון של רק"ע.  מיקי מירו:

 מה התפיסה שלכם.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה התפיסה של השידור. מיקי מירו:

 לוח השידורים לא הגיע אלינו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 בסדר.  מיקי מירו:

 ע?כן, איך את רואה את תפקידה של רשת רק" אמיר גילת:היו"ר, 

שפות מאד ייחודיות, ובשביל זה אנחנו  14יש לי  חיה בראל:

, לשקף, שזאת מילה נהדרת, את התרבות הישראלית והעולמית, BBC-קיימים כמו ב

בתוך השידורים שלנו. עכשיו, אני תמיד אומרת שיש לנו יותר קנסות לתכנים של 

ותר דוברי רוסית רשת ב' במיסים, מאשר לרשת ב' עצמה, כי מכוח העניין יש הרבה י

בעולם, שמשתמשים בתכנים הישראלים שלנו וזה אולי גם התפקיד שלנו, גם פנימה 
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וגם החוצה. אנחנו הכנסנו ארמית בזמנו. יש לנו פייסבוק באידיש, למי שרוצה 

 לדעת.  

 זהו, תכנסו לפייסבוק באידיש.  מיקי מירו:

גם  יש לנו בחור צעיר, שניים יצאו לפנסיה. אסור חיה בראל:

בערך  75לשכוח שזו החטיבה השנייה בגודלה ברדיו, אחרי רשת ב', שמונה היום 

 עובדים, פלוס ש"א, שאנחנו מביאים. 

 כמה ש"א? :דוד חיון

היום יש לנו חמישה, ואנחנו מגדילים קצת. הוספנו  חיה בראל:

 עכשיו רבע שעה באמהרית בבוקר.

 בלי לקבל כוח אדם.  :מיקי מירו

לקבל כוח אדם, ולכן אלה שידורים מוקלטים. בלי  חיה בראל:

ואני רוצה רק להסביר, כי קיבלתי בקשה מהביקורת ונעניתי לה כמובן, אבל אחר 

כך ראיתי את הסיכום של הביקורת, שהדרישה הייתה שנשדר חדשות בשש ורבע 

 בבוקר. אי אפשר לשדר חדשות מוקלטות, כי אין כוח אדם. 

מפריע. אתה גם יכול ללכת, סיימנו  אריה, אתה אמיר גילת:היו"ר, 

 את קול המוסיקה. 

 כן? אריה יאס:

 כן, סיימנו את קול המוסיקה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אנחנו משדרים שם תכניות מוקלטות.  חיה בראל:

 זה לא בהתאם להחלטות.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אבל צריך כוח אדם בשביל לשדר חדשות.  חיה בראל:

 ח אדם.אין כו מיקי מירו:

כדי לשדר חדשות, אמיר, צריך להיות בבוקר,  חיה בראל:

 בשידור. צריך לבוא בבוקר. 

אומרת שהחלטת ועדת התוכן טוב, זה לא פה. אני  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -הייתה לפי בקשתה והצעתה של חברת המליאה נגיסט מנגשה, לשדר חדשות 

 ת.רק לשדר פינה. לא נאמרה המילה חדשו מיקי מירו:
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 לא נאמרה? אמיר גילת:היו"ר, 

 במקור לא נאמרה. מיקי מירו:

 ולא שידור חוזר, נכון? אמיר גילת:היו"ר, 

 אין שידורים חוזרים וגם לא היו.  מיקי מירו:

 אוקי, אני זכרתי חדשות.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אין שידורים חוזרים, רק שידורים ראשונים היה. חיה בראל:

 לא. לא, לא,  מיקי מירו:

 העיקר שזה לא שידור חוזר.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, לא, לא, לא שידור חוזר.  חיה בראל:

אגב, אני גם לא קיבלתי ממנה עדיין התנצלות על  מיקי מירו:

 מה שהיא אמרה. 

 עזוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, כשמישהו מוציא דיבה זה בסדר? מיקי מירו:

 לא לפה.  עזוב מיקי. זה אמיר גילת:היו"ר, 

 למה? מיקי מירו:

 מיקי, בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 היא הוציאה דיבה. אני אומר את זה לפרוטוקול.  מיקי מירו:

עכשיו, בזמנו גם הצעתי את הדברים גם אז, אנחנו  חיה בראל:

שעות שהן  11.5מחלקים פחות או יותר לשלושה חלקים. יש לנו שידורים ברוסית, 

אינטרנט, אנחנו כמובן מעלים תכנית כדי שנוכל גם לדבר עם לתוך הארץ, פלוס ב

. 4לדינו, אידיש, ארמית ומוגרבית,  5או  4שימור, שהיום הם לנו שפות העולם. ויש 

אמהרית כמובן שזה הפלטפורמה היחידה שמשדרת בארץ, חוץ מהטלוויזיה במוצאי 

ת עולים נוספות כמובן גם שפודקות בטיגרית.  10שבת, שידורים באמהרית ומתוכם 

כמו בוכרים וגרוזינית, כשיש לנו שידורים חוזרים בלילה של התכניות של היום. 

כלומר שגם זה יכול ללכת. ושפות המערב, שזה אנגלית, צרפתית, ספרדית, רומנית 

 והונגרית עדיין משדרים. שוב, פעם הן היו שפות עולים, אבל זה עדיין משודר. 
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בהונגרית יש התעניינות רבה ומתברר שדווקא  :מיקי מירו

 מאד. בהונגריה גולשים הרבה אלינו. יש שם בפייסבוק באינטרנט גלישות רבות.

אוקי, חיה, תודה. גם פה אנחנו נבקש איזו שהיא  אמיר גילת:היו"ר, 

הגדרת משימה של רק"ע, כמו שאת רואה אותה. איך את רואה את תפקידה של 

ה לקראת הדיונים על תכנית העבודה רשת רק"ע. אני עושה את זה כבר כהכנ

 השנתית, שבה אנחנו נדון ברשתות. 

 רגע, יש עוד כמה חידושים שחשוב שנדווח.  מיקי מירו:

 על רק"ע? אמיר גילת:היו"ר, 

תספרי גם על העניין של  כן, כן, זה ברק"ע. חיה, מיקי מירו:

 השירה ברוסית והשירה באמהרית, התיאטרון, מה מקבלים שם. 

אוקי, אני גם אגיד איפה זה עומד, וזה דווקא  ראל:חיה ב

מעניין לישראלים, אני אומרת. כי אני הצעתי בהתחלה לעשות בימת שיר של שירה 

עברית מתורגמת לרוסית. ובתמימותי כי רבה הצעתי את השירה הבינלאומית 

שאנחנו גדלנו עליה בבית הספר. הופניתי למומחית לתרגומים ובאתי לחפש את 

מים של השירים האלה, שאני רוצה אותם. הסתבר שאין תרגומים, ואז התרגו

שיניתי את הכיוון, והלכתי על מה יש תרגומים ומה התרגום הכי טוב למה שיש. זה 

לקח עבודה כל כמה חודשים טובים, עבדתי עם מומחית לתרגומים, שהיא גם עורכת 

הוקלטו  10-ן להודיע ששירים. אני רוצה כא 120ירחון ברוסית וכו'. היום יש לי 

בשבוע שעבר, כי גם אחרי אולפנים אני רודפת. אי אפשר, איך אומרים, לנתק בין 

התוכן לבין הדברים המעשיים. אני פה לא פילוסופית, אני מנהלת, ואני צריכה 

שירים  120וברגע שיש לי ליישם רעיונות. ככה אני תופסת את התפקיד הניהולי שלי. 

ויש לי אנשים שיקראו, שבועות ואני לא מוצאת אולפנים,  ואני מסתובבת שלושה

אני יש לי בעיה. אני מבקשת לפתור גם את הדברים האלה. אני לא יכולה לנהל עם 

 - - -רעיונות באוויר. זאת אומרת זה נורא יפה שאני יש לי רעיונות  

סליחה חיה, זה פשוט פרויקט ייחודי, וזה באמת  מיקי מירו:

ם אנחנו מדברים על למה שידור ציבורי, זאת דוגמא ללמה שידור חלק מהדברים, א

 ציבורי. ואותו דבר אנחנו עושים גם בשפה האמהרית, שזה בכלל לא היה מעולם.
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 - - -לקחנו שחקן  חיה בראל:

 מהמובילים.   מיקי מירו:

כן. אגב, הוא לא קורא וכותב אמהרית, אבל הוא  חיה בראל:

ושה לנו תכניות תרבות, מראיין אנשי קהילה מספר סיפורים נהדר, והוא ע

מהתחומים האלה של שחקנים, משוררים, סופרים. ואני מתחילה גם פרויקט של 

ישראלית מתורגמת. דבר נוסף, היינו צריכים להקליט דרמה ברוסית, מחזאות -רדיו

ביולי הצגה של תיאטרון גשר ברוסית, אבל מכיוון שבוטלו כל הפקות החוץ, אז גם 

הרעיון הוא, לפחות ברוסית אני יכולה לומר את זה, כי זה הרבה שעות שידור, זה. 

לשמר את המאזינים שיש, אבל להוסיף חדשים, זה הראש שלי כל הזמן. כי מה שיש 

. היום יש דור חדש שרוצה שהילדים 1992כבר יש, של האנשים של העלייה של שנת 

אותם לתכנים הישראלים בשפה ותפקידי, כמנהלת הרשת, לחשוף שלו ידברו רוסית 

 הרוסית. 

 וב, תודה. ט אמיר גילת:היו"ר, 

 בבקשה.  חיה בראל:

במאי,  12-הביאו לי עכשיו את החלטת המליאה מ אמיר גילת:היו"ר, 

שהוועדה מנחה את ההנהלה ליישם את החלטת המליאה לפיה השידורים ברדיו 

 רק"ע, בין השעות שש ורבע לשש וחצי יהיו חדשות. 

לדעתי זה נעשה בהעדרי. לא הייתי שזה נאמר,  קי מירו:מי

 וחבל, כי דיון כזה צריך לעשות עם מנהל הרדיו ולשאול אותו אם זה אפשרי לביצוע. 

 בסדר. טוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אי אפשר לבצע דברים כאלה בלי ש  מיקי מירו:

 ועדת התוכן עוסקת בתוכן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לא משנה, אבל  מיקי מירו:

אז תגישו באמצעות הוועד המנהל את הבקשות  אמיר גילת:היו"ר, 

 ליישום  החלטה. אבל ההחלטה העקרונית של ועדת התוכן היא רבע שעה חדשות. 

 חדשות, אבל גם לא כתוב אם זה מוקלט או חי. מיקי מירו:

 חדשות, אני לא מכיר חדשות מוקלטות.  אמיר גילת:היו"ר, 
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 למה? מירו:מיקי 

 אתה מכיר חדשות מוקלטות? אמיר גילת:היו"ר, 

התכנית שלי היא כתכנית חדשות ואני מקליט  מיקי מירו:

 אותה.

 טוב, בוא לא ניכנס לזה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, למה? מיקי מירו:

 מיקי, נו, עזוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה חשוב, כי הדברים האלה עקרוניים. מיקי מירו:

 - - -בסדר, אז הנה החלטה, תפעל לפי  אמיר גילת:, היו"ר

לא כתוב בשידור חי, בסדר? אז אם נתחיל לשחק  מיקי מירו:

עם מילה, אז גם אני יודע לשחק עם מילים. זה אי אפשר לבוא לרדיו שנמצא במצב 

 אתה תעשה ככה, תעשה ככה, תעשה ככה. יש גם תנאים.  –של קיצוצים ולהגיד לו 

אנחנו מדברים על לפני הקיצוצים, אנחנו מדברים  גילת:אמיר היו"ר, 

 על חודש מאי. 

לא, אבל היה חסר לי עובדים, אני לא קיבלתי כי  מיקי מירו:

 הייתה חסימה.

שנייה רגע, אז אני אומר עוד פעם, הוועדה הזאת  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לא דנה בכוח אדם. היא דנה ב 

 אדבר, איפה שאני לא נמצא?בסדר, אז איפה אני  מיקי מירו:

 רק שנייה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אני לא נמצא שם, אז אני עכשיו מעביר  מיקי מירו:

 אז יש את המנכ"ל, שנמצא שם כל שבוע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 הוא מעביר את קולי.  מיקי מירו:

עכשיו אני אומר עוד פעם, מבחינת הוועדה, ואני  אמיר גילת:היו"ר, 

יר את דבריה של ד"ר נגשה שהגיעה גם למליאה. היא מחתה על כך שיש מזכ

 - - -שידורים חוזרים בשש ורבע עד שש וחצי 

 אין שידורים חוזרים. חיה בראל:
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שנייה, אני לא יודע, אני לא מבין אמהרית, אני לא  אמיר גילת:היו"ר, 

 שומע את התכניות .

תי. היא ביום ששידרתי היא אמרה שלא שידר מיקי מירו:

 אמרה שאני דיווחתי דיווח כוזב. 

 אבל מיקי, למה הוויכוח הזה? :יעקב בורובסקי

 בדיוק.  אמיר גילת:היו"ר, 

תגידי סליחה,  –לא,  כי בסך הכל אמרתי לה  מיקי מירו:

 טעיתי. אני לא בשם עצמי. שהיא תגיד אני טעיתי בדיווח שלי ליושב הראש. 

 - - -מליאה  אבל היא לא חברת יעקב בורובסקי:

 אז היא יכולה להגיד מה שבא לה? מיקי מירו:

 - - -לא, היא מייצגת  יעקב בורובסקי:

היא לא מייצגת שום דבר. אם היא באה ואומרת  מיקי מירו:

על מנהל הרדיו שהוא מדווח דיווחים כוזבים, סליחה. מותר להגיד טעיתי. אני יודע 

 להגיד טעיתי. לא קרה כלום.

 אבל אנחנו לא בסדרת חינוך.  :יעקב בורובסקי

 זה לא סדרת חינוך. מיקי מירו:

 להגיד טעיתי זו סדרת חינוך.  יעקב בורובסקי:

 והיא גם לא פה. עזוב, מיקי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -מיקי, אל תעניש את הקהילה האתיופית  :נמרוד לב

 אני לא מעניש אף אחד.  מיקי מירו:

גיע להם, זה ראוי. כולם בואו נשדר להם, מ :נמרוד לב

 תומכים בזה. 

 נכון.  מיקי מירו:

 אז בואו נתקדם עם זה, גם אתה רוצה. :נמרוד לב

 בוודאי.  מיקי מירו:

תסתכל על חצי הכוס המלאה ולא על חצי הכוס  יעקב בורובסקי:

 הריקה. 
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 - - -אנחנו עושים מצווה ו  נמרוד לב:

 חד(טוב, הלאה. )מדברים בי אמיר גילת:היו"ר, 

 לא עושים מצווה, זה מגיע לאוכלוסייה הזאת.  יעקב בורובסקי:

 ברור. :נמרוד לב

 זה חלק מהמחויבות שלנו.  מיקי מירו:

 מגיע לאוכלוסייה.  יעקב בורובסקי:

סליחה, סליחה, יעקב, אני התכוונתי, כשאני אומר  נמרוד לב:

 עשות.מצווה אני לא מתכוון מצווה מרחמים, מצווה שזה הדבר הנכון ל

 טוב, יעקב, חבל על הוויכוח. כן, נווה.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רוצה באמת לומר דבר, דבר שאני מברך ואני  יעקב נווה:

מחזק, באמת. אני שמעתי השבוע, הודיעו לי שמשלוש עד חמש אישרו דבר שעזר לי 

 - - - 78להתעורר מעילפון באמת. יש זמר שהוא בן 

 .  88 מיקי מירו:

, ישראל יצחקי. זמר מהוותיקים שלא משמיעים 88 ווה:יעקב נ

ואני תומך בדרך הזאת.  ברשתות האחרות, לא בגלי צה"ל, לא ברדיו המסחרי

 תמשיכו עם זה. 

 איפה זה? :נמרוד לב

 ברשת ג'.  מיקי מירו:

אותו דבר גם בלגעת ברוח, כל הכבוד לכם, באמת,  יעקב נווה:

 ערוץ הציבורי.אני ממש מברך, כי זה היעילות של ה

 טוב, תודה.  אמיר גילת:היו"ר, 

אמיר, אני כבר ... מורשת.  אם  אפשר להביא  דבורה הנדלר:

 - - -מישהו 

 לא, רגע, שנייה. את מתפרצת לדלת פתוחה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 דקות. 40עברו כבר  דבורה הנדלר:

 אז אנחנו סיימנו את הדיון על הרדיו. אמיר גילת:היו"ר, 

 על הרדיו אני פורשת, לא טלוויזיה.  הנדלר: דבורה
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שנייה רגע, תחכי עד הסוף בבקשה, ואם אני לא  אמיר גילת:היו"ר, 

אענה למה שאת שואלת, אז אני אתן לך את רשות הדיבור, כי אני הולך להגיד את 

 מה שאת רוצה. 

 בסדר גמור. דבורה הנדלר:

ות הרדיו שדיברנו סיימנו היום את הדיון על תחנ אמיר גילת:היו"ר, 

עליהן בדיון הראשוני, על קול המוסיקה ועל רק"ע. אנחנו נעשה בישיבות הבאות 

רשת ג', רשת א' ומורשת. בסדר? זה לגבי  –, כשיחזור המנהל מחו"ל 88דיונים על 

 הרדיו. 

 מצוין, תודה.  דבורה הנדלר:

 ורשת ב'.  יעקב בורובסקי:

 בל זה דיון נפרד. ורשת ב', כמובן, א אמיר גילת:היו"ר, 

 זה משהו קטן. יעקב בורובסקי:

 לא, להיפך בגלל שזה גדול.  אמיר גילת:היו"ר, 

קשה להבין, אבל עוד פעם, אני ממש מתנצל  :נמרוד לב

 - - -ועשינו את  88כאילו, אבל אני אומר שבישיבה האחרונה דיברנו על 

 - - -על  אבל דיברנו רק על הפרסום, לא דיברנו  אמיר גילת:היו"ר, 

מה פתאום, הוא דיבר, הוא סיפר, הוא נתן סקירה  :נמרוד לב

 מלאה על כל התחנה. 

 . 88בסדר, אז אני מבטל את רשת  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה, ...  :נמרוד לב

בסדר, נמרוד, עזוב. כל זה למי שהיה בחוץ ממילא.  אמיר גילת:היו"ר, 

 . )מדברים ביחד(88לא יהיה 

 ברה, אני מתנצל.ח יעקב בורובסקי:

טוב. ועדת תוכן דנה בלוחות שידורים שמובאים  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לה על ידי המנכ"ל, היא לא דנה ב 

 בסדר, בסדר.  מיקי מירו:
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נמרוד, כל זה כהכנה לדיונים על תכנית העבודה  אמיר גילת:היו"ר, 

 השנתית. 

 זה כן, זה כן. :נמרוד לב

ב. כמה דברים קטנים שתמיד נדחקים יפה, טו אמיר גילת:היו"ר, 

לשוליים, ולפני שנגיע למאסות, שלא יברחו לנו עוד פעם. אחד זה אייטמים 

בפסטיבל הזמר והקדם, דיברנו על זה בשבוע שעבר בשיחת מסדרון. אנחנו מייצרים 

באמצעות פסטיבל הזמר ובאמצעות הקדם אירווזיון, הרבה מאד שירים חדשים 

שראלית. חלקם לא לקלאסיקה, אבל אנחנו מייצרים הרבה שנכנסים לקלאסיקה הי

מאד שירים חדשים, שדווקא רשות השידור צריכה לעשות מאמץ בשביל לדחוף 

אותם יותר ויותר. קיבלנו בזמנו החלטה לשלב כמה שיותר בשידורים את היצירות 

שנכתבו לצורך קדם האירווזיון ופסטיבל הזמר. דיברנו גם על זה שאפשר לחתוך 

ותם לקליפים ולמעברונים, אז ביקשו שזה יתקבל כהחלטה, אז אני מציע לקבל א

את זה כהחלטה של ועדת התוכן, א' להשמיע במינון גבוה, יחסית כן, על פי שיקול 

דעת העורכים המוסיקליים, אבל לא להחביא את השירים שהם אמורים להיות 

 פסטיבל הזמר והפזמון. גאוותנו. וב', להכין פילרים לטלוויזיה, מהקליפים של 

אמיר, לגבי השיר שאמרנו .... במקום הראשון,  :יעקב נווה

שיר שבאופן כפוי אפילו הושמע כל שעה במשך, בוא נגיד כל שעה במשך שבוע, כל 

בעצם ככל שמשדרים אותו סמוך לפסטיבל הזמר, שעתיים עגולות, במשך ..., לא ... 

 הוא עוזר למנף את פסטיבל הזמר .... 

 נכון.  אמיר גילת:ו"ר, הי

 - - -כשהאומנים יראו שיש שיר כזה  יעקב נווה:

 שהרשות גאה בזה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 כן.  יעקב נווה:

 אוקי, הלאה.  אמיר גילת:היו"ר, 

צריך להיזהר מזה. הרעיון הוא רעיון טוב בתפיסה  :נמרוד לב

י בכלל, מכיוון שזמן שלו. הבעיה שהוא ... לשים לב אם הוא נכון, אם הוא אפשר

 - - -השידור אמור להיות 
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 זה לתקופה מוגבלת. מיקי מירו:

אתה יכול לעשות את זה  –לא, לא, אני אומר  :נמרוד לב

כמדיניות, כתפיסה, אני לא יודע אם אתה יכול לעשות את זה כפרס. צריך לבדוק 

 את זה. )מדברים ביחד(

 הוא לא קורא לזה פרס.  מיקי מירו:

 - - -... בגלג"צ  - - -אבל תקשיב, תקשיב  :נמרוד לב

 תמריץ, תמריץ, נמרוד.  אמיר גילת:היו"ר, 

 יעקב, אנחנו צריכים להיזהר.  :נמרוד לב

טוב, נמרוד, זה במסגרת הזוטות, אז בוא לא  אמיר גילת:היו"ר, 

 נרחיב על זה. אמרתי על פי שיקול דעת העורך המוסיקלי, אמרתי. 

 להיות בצרות אחר כך.אתה יכול  :נמרוד לב

בשיקול דעת זה לא נכון, אני לא מקבל את זה.  יעקב נווה:

 בשום אופן לא. אני חושב שצריך להשמיע את השירים. )מדברים ביחד(.

... מה אתה מדבר? אתה יכול לחטוף בג"ץ על זה,  :נמרוד לב

 - - -על דבר כזה. על זה שאתה מחליט שיש שיר כפוי שמקבל 

 זה כפוי? זה לא כפוי.  מה יעקב נווה:

לא, סליחה, רגע, חברה. אולי יעקב לא ניסח את  מיקי מירו:

זה, שנייה. אני אגיד לכם איך אני מבין את זה. יש את כל הלגיטימציה לנו כעורכים 

שלושת השירים הראשונים, אני מפרסם אותם, ואני עושה את זה. אתניקס  –להגיד 

  - - -ביום העצמאות ו 

מיקי, הבנת, גזור את זה לפסים פרקטיים. אוקי,  ר גילת:אמיהיו"ר, 

 טוב, נמרוד, אני מבקש. 

אבל נמרוד, אתה חייב גם לתרום באיזו שהיא  לינדה בר:

 צורה. 

 אני מבין, אבל את תחטפי תלונות. :נמרוד לב

 - - -ועדת התוכן מנחה את ההנהלה   אמיר גילת:היו"ר, 

  - - -הראשונים ישודרו לקבוע ששלושת המקומות  יעקב נווה:
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 בפסטיבל ובקדם אירווזיון.  אמיר גילת:היו"ר, 

ישודרו באופן בולט וקבוע, זאת אומרת בשעות  יעקב נווה:

 שהן קבועות. 

 ברדיו ובטלוויזיה.  אמיר גילת:היו"ר, 

ברדיו ובטלוויזיה, ולפי מינון שייקבע כמובן מראש  יעקב נווה:

 ישראל.  על ידי מנהל הרשת, או מנהל קול

 אני מתנגד לדבר הזה.  :נמרוד לב

 אתה יכול להתנגד, בבקשה.  יעקב נווה:

 בסדר, אני לא אמרתי שאני לא אתנגד.  :נמרוד לב

 מי בעד? אמיר גילת:היו"ר, 

חברים, אני לא אמרתי שאני לא מסכים ש...,  :נמרוד לב

 אמרתי שאני מתכוון להתנגד לזה, מכיוון שיש כאן בעייתיות.

טוב. מי בעד ההצעה של יעקב נווה? דוד, אתה  אמיר גילת:ר, היו"

 בעד?

 אני נמנע. מה שאני לא מבין בו אני נמנע. דוד חיון:

 גלילה, את בעד? אמיר גילת:היו"ר, 

 אני נמנעת. גלילה אלקרניוואי:

שלושה בעד. מי נגד? אחד. מי נמנע? שניים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 ההצעה אושרה. 

 - - - לי עוד הערה. יעקב, מה אתה עושה יש  :נמרוד לב

לא, אני רק אמרתי, זה פשוט שנדע על מה ... ....  :ליאת פיינרו

שיעלו עוד הצעות למתווה של הפסטיבל או   מדובר. יעקב, גם במתווה אתה ביקשת

 לכל תחרות אחרת, אז גם הפרס יהיה בהתאם.

ור במינון גבוה זה לא שייך לזה. זה לא שייך לשיד אמיר גילת:היו"ר, 

 של השירים של הפסטיבל. 

הוא לא אמר את זה כהצעה לקידום השירים  ליאת פיינרו:

 שהשתתפו בתחרות?
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 של שלושת המקומות הראשונים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 כן, בסדר.  ליאת פיינרו:

בסדר, אבל עכשיו ועדת תוכן לוקחת את שלושת  אמיר גילת:היו"ר, 

 תם. למה זה שייך לוועדת תחרויות ופרסים?השירים ומבקשת להשמיע או

 אה, לתחרות הקודמת? ליאת פיינרו:

 כן, הקודמת גם, תתחילו מזה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 עכשיו? :נמרוד לב

כבר החלטנו על זה. אתה רוצה לחכות שנה? מה,  אמיר גילת:היו"ר, 

 עכשיו אנחנו מדברים על עוד שנה קדימה? 

)מדברים  - - -קדימה. לכן הייתה  ... עוד שנה ליאת פיינרו:

 ביחד(

 יש לי שאלה, רבותי.  :נמרוד לב

אני רוצה להבין דבר אחד. לשיר יש פרק זמן, שיר  יעקב נווה:

שכבר יצא כבר לרדיו והיה בטלוויזיה, הוא כבר נעלם אחרי חודשיים שלושה אם 

להקת הוא לא מושמע. מה שקרה, הדבר היחידי שקרה שאני זוכר שקרה, זה עם 

טיפקס עם קובי אוז, שהשיר שלהם נעלם פשוט, השיר שבעצם ... לחשיפה. ואז 

לקחו את השיר, הייתה מערכת בחירות, לקחו את השיר ועשו ממנו המנון. )מדברים 

 - - -ביחד( אז מה שקורה כאן בעצם, זה מה שהביא את השיר 

ת טוב, אני הוספתי את המשפט על פי שיקול דע אמיר גילת:היו"ר, 

 העורך המוסיקלי. 

 שנייה רגע, אני רוצה שנבין. :נמרוד לב

יש לנו פשוט צרות אחרות. אני חשבתי שזה זוטא.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אם זה לא זוטא 

זה לא כזאת זוטא. אני שואל שאלה אחרת, אנחנו  :נמרוד לב

במצב האינטרס שלנו לקדם את השידור הציבורי, אוקי? עכשיו, מה אנחנו עושים 

 - - -ששלושת השירים האלה, איך שהוא יוצא, שהם לא שרים אצלכם. עכשיו, 
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אם ישבה ועדה ובחרה אותם, והציבור גם בחר  יעקב נווה:

 - - -אותם 

יקירי, דקה. שימו לב, והיה ויש מצב שיש לך שנה  נמרוד לב:

ששלושת השירים האלה לא מוצלחים, ואתה כופה על עורכים להשמיע אותם כל 

 - - -זמן, ואנשים יברחו מהתחנה, כי כל הזמן ישמעו את הדבר הזה והם יגידו רגע ה

טוב, לא. אני עוצר אותך ואני אגיד לך למה,  אמיר גילת:היו"ר, 

 סליחה רגע. 

 - - -תאמין לי שאני   :נמרוד לב

 שנייה רגע, אני לא רוצה לשמוע.  אמיר גילת:היו"ר, 

)מדברים  - - -ערו על זה שאחרי זה ברשת ג' יצט :נמרוד לב

 ביחד(

 נמרוד, עצור, עצור. נמרוד עצור.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -איפה ... חופשית? איפה לתת  :נמרוד לב

עצור רגע. עצור שנייה. הנושא לא היה על סדר  אמיר גילת:היו"ר, 

היום. אני חשבתי שזה במסגרת שונות וזה הערה קטנה. מאחר שהדיון הוא דיון 

האחרונה, ממילא זה לא רלבנטי, כמו י, אז אנחנו לא מקבלים את ההחלטה עקרונ

שאני חשבתי, לגבי הפסטיבל האחרון אלא לעוד שנה, אז אנחנו נקיים על זה דיון 

 עקרוני, לכן עצרתי אותך. 

 - - -אבל אני אומר, הרעיון של יעקב  :נמרוד לב

 שיו. לא, אבל אני לא עושה את הדיון עכ אמיר גילת:היו"ר, 

רק משפט אחד. הרעיון של יעקב לתגמל, למצוא  :נמרוד לב

 - - -את הדרך הנכונה לתגמל את השירים 

 אל תענה לו.  אמיר גילת:היו"ר, 

נכונה. אני כן מעריך את מה שהוא  -הזוכים   :נמרוד לב

אומר, אני רק אומר שצריך להשקיע בזה שנייה איזו מחשבה, שלא נגיע לאיזה 

 אנחנו נצטער עליו. מקום שאחר כך
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זה היה פרומו לישיבה שתעסוק בנושא הזה, ואני  אמיר גילת:היו"ר, 

תודה. הלאה, קידום מבקש בינתיים שההנהלה תכין את עמדתה לגבי העניין. 

תכניות. למרות המאמצים הרבים שעשינו, עדיין אין מספיק, לדעתי, קידום של 

השונות, הן באמצעות קידום על התכנים שלנו במיוחד בטלוויזיה, בפלטפורמות 

, שבעיני הוא קצת בעייתי, כי אנחנו עוד פעם, במועדון הסגור 1המסך עצמו של ערוץ 

של צופי הערוץ הראשון. אבל בזמנו דיברנו גם להשתמש בגרפיקות שאמרו שאחרי 

אפשר יהיה לעשות את זה, ואני מבין שהמקום היחיד שעושים את  HD -שיהיה ה

 ואני מסתכל עליך כי אתה היחיד פה מהטלוויזיה.זה, זה היומן, 

כן, אני אגיד לך, לפי מה שהבנתי התהליך עוד לא  יואב גינאי:

 הושלם. זה יכול להתאים רק ליומן ורק לאולפן החדשות. 

 אבל למה? אוקי, גם טוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

בסדר, אבל לא כל השידורים משודרים מאותו  יואב גינאי:

 מקום.

אז בואו נעשה מה שאפשר. אז קודם כל אני מבקש  אמיר גילת:, היו"ר

להשתמש בכל הפלטפורמות האפשריות לקדם את התכנים. אם למשל אפשר היה, 

מספרי הערוץ הראשון, ואני עכשיו לא מדבר במגבלות אלא אני כבר חושב קדימה. 

בר שלוש התכניות הבאות, וגם במבט, אז כ –את החלק הימני של המסך להגיד 

 - - -הצופה יודע מה צפוי לו הערב. הרי מי שכבר הגיע לערוץ הראשון 

אני מציע שתעשה בדיקה עם אנשי ההנדסה בעניין  יואב גינאי:

 הזה, אני מבין שיש איזו שהיא בעיה.

בסדר, אז נבקש מההנהלה לבצע בדיקה של  אמיר גילת:היו"ר, 

רוץ הראשון, גם התכנית היכולות של ההנדסה לקדם בגרפיקה את התכנים של הע

הבאה וגם תכניות הערב ואם אפשר להחיל את זה כרגע רק על אולפני החדשות, גם 

טוב. זאת אומרת מה איכפת לי שבמבט לחדשות יגידו מה התכניות הבאות? אז זה 

לגבי זה. לגבי הרדיו, עוד פעם, אנחנו מתכתבים. הם קיבלו מספיק תכני רשות 

והפרסום ברדיו כמו שאנחנו יודעים עובד, ולצערי אני  השידור בפלטפורמות שלנו,
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לא שומע מספיק את הפרסומים שלנו, בולט לאחרונה על פני הפרסומים 

 אצלנו. שוב אנחנו יורים לעצמנו ברגל. )מדברים ביחד( 10האגרסיביים של ערוץ 

 - -שנייה, בנקודה זאת, מהבדיקה שעשיתי שודרו  מיקי מירו:

- 

אבל עשית את הבדיקה חצי שנה, אני רוצה  :אמיר גילתהיו"ר, 

 שבועיים. 

 חצי שנה. מיקי מירו:

. אני רוצה 10לא, על חצי שנה זה לא היה מול ערוץ  אמיר גילת:היו"ר, 

 באוויר.  10ספציפית בשבועיים האחרונים שערוץ 

ובסך הכל בחצי שנה האחרונה  10גם מול ערוץ  מיקי מירו:

 שניות על הערוץ הראשון.  30הכוונה שזה מעל  תשדירים מלאים, 4,400שודרו 

מיקי עזוב, ראיתי את התשובה שלך, זה לא  אמיר גילת:היו"ר, 

 רלבנטי.

 למה לא רלבנטי? זה רלבנטי. מיקי מירו:

אני אגיד לך למה. אלף לא מעניין אותי ממוצע חצי  אמיר גילת:היו"ר, 

זוכה  10היות מצב שערוץ מעניין אותי מה קורה עכשיו. שנית, לא יכול לשנתי, 

 לחשיפה יותר גדולה מאשר שלנו. 

אבל זה מישהו שקונה פרסום בכסף. תגידו לי  :נמרוד לב

 - - -אתם לא רוצים 

, 10אבל שנייה, רגע, אני לא אמרתי אל תקנה ערוץ  אמיר גילת:היו"ר, 

האם אנחנו  –למרות שביקשתי מהלשכה המשפטית ואני חוזר ומבקש, חוות דעת 

 . 10בים לשדר פרסומים של ערוץ חיי

 עכשיו שמעתי. ...  דוברת:

שנייה רגע, אף אחד פה לא אמרת כרגע להפסיק  אמיר גילת:היו"ר, 

, עם כל האבסורד שיש בזה. אני חושב שזה אבסורד, אבל 10את הפרסומים של ערוץ 

שדר, ומ 10, אם אתה קונה את ערוץ 10נניח. אז נניח שאנחנו חייבים לשדר את ערוץ 

  - - - 10אם אנחנו משדרים פעמיים בשעה פרסום של ערוץ 
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 שניות. 8אגב, זה לא פרסום, זה חסות של  מיקי מירו:

שניות של  16שנייה רגע, בסדר, אז חייב להיות  אמיר גילת:היו"ר, 

 רשות השידור, זה הכל. 

 זה לפני החדשות. לפני התחזית.  יואב גינאי:

להיות שאנחנו נירה לעצמנו ברגליים. אז  לא יכול אמיר גילת:היו"ר, 

אלף זה לא צריך לבוא מהמוסדות, זה אתם צריכים לקפוץ ולהגיד שאי אפשר. אז 

 תדברו עם הלשכה המשפטית. 

 למה ללשכה המשפטית לוקח כל כך הרבה זמן? יוני בן מנחם:

בסדר. שנייה רגע, אז אמרתי גם אם חייבים לשדר,  אמיר גילת:היו"ר, 

 יהיה דומיננטי בפלטפורמה שלנו יותר מאשר אנחנו.  10להיות שערוץ  לא יכול

פרסומות לגוף  Xאתה צודק בעניין הזה, שאם יש  :נמרוד לב

 - - -שידור אחר, יושווה ואף יועלה 

 יפה, זה מה שאני אומר. יפה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אבל אנחנו פי מיליון יותר. מיקי מירו:

 - - -יקי, הספירה שלך, לא נכון אבל מ אמיר גילת:היו"ר, 

 אני חולק עליך. מותר לנו לחלוק על משהו. מיקי מירו:

בסדר, אז ביקשתי את הנתונים. לא מעניין אותי  אמיר גילת:היו"ר, 

 באוויר שבועיים או שלושה.  10חצי שנה, כי ערוץ 

 לא, הוא חודש. חודשיים. מיקי מירו:

מחודש. אז אני מבקש בחודש  אז חודש. אז תביא אמיר גילת:היו"ר, 

וכמה פרסומים ומתי היו לרשות  10האחרון, כמה פרסומים ומתי היה לערוץ 

יורד. אני כבר לא  10השידור, ובכל מקרה לתגבר, בלי קשר לעובדה, גם אחרי שערוץ 

שומע את הפרסומים של הערוץ הראשון, אני מצטער. פעם שמעתי, היום אני לא 

 המיקומים, ואני מאזין מעורב. שומע. אז יכול להיות ש

אמיר, אתם יודעים מה יחזק את הערוץ הראשון?  :נמרוד לב

דבר שדיברנו עליו מהיום הראשון של המליאה הזאת וכל פעם אנחנו חוזרים 

 - - -שיתוף פעולה עם הרדיו, וזה אומר  –ואומרים אותו 
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 - - -למה זה כן  אמיר גילת:היו"ר, 

 - -ון המצוין של יעקב לגבי המצעד הרעיוזה אומר  :נמרוד לב

- 

 עושים את זה, עושים.  מיקי מירו:

 - - -רגע, רגע, כמה שיותר להיות   :נמרוד לב

 עושים.  מיקי מירו:

 - - -תשמע, האינטרס של הטלוויזיה  :נמרוד לב

 - - - 88ממעמקים, רשת ג',  יואב גינאי:

ל, אנחנו רגע, רק שנייה, אם נדבר על היומן למש מיקי מירו:

לוקחים כתבות מהיומן, אני משדר אותן ביום שישי. אנחנו מראיינים אנשים, את 

 איילה חסון. אני חושב שאני נותן קידום אדיר לערוץ הראשון מול האחרים. 

לא, אבל אני אומר אפילו כמה שיותר שיתופי  נמרוד לב:

 - - -פעולה 

 - - -עושים. אנחנו בכל מקרה נעשה את ה  מיקי מירו:

מה שלא אמרת שמופיע במכתב שלך, שלא תמיד  אמיר גילת:היו"ר, 

 אתם זוכים לשיתוף פעולה מהטלוויזיה. 

 נכון. מיקי מירו:

 -אז פה אני מבקש מהטלוויזיה, אם זה אכן המצב  אמיר גילת:היו"ר, 

- - 

 - - -הטלוויזיה מארחת  יואב גינאי:

נים מהפרסום. אני לא, לא, אני מזכיר להם נתו אמיר גילת:היו"ר, 

'יש לנו תכניות בשבילכם הערב', היום הפסקתי  –אומר שפעם שמעתי כל יום 

 לשמוע. 

 שיתוף פעולה עם הטלוויזיה, זה מה שאני אומר.  :נמרוד לב

 טוב, אוקי, הלאה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 יפה מה שאמרת. )מדברים ביחד( מיקי מירו:

 - - -ין לגבי האינטרנט גם. גם שם א :לינדה בר
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 הם מסובכים שם קצת.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לא, בכל זאת. יש לנו   לינדה בר:

 לא משדרים את הפרומואים שם? אמיר גילת:היו"ר, 

אבל לא כמו שאתה מצפה. נגיד מקבץ כמו  לינדה בר:

 מה יש לנו הערב.  –שעושים ברדיו 

 רק ... אבל אין כל כך מדיה דיגיטלית, זה אמיר גילת:היו"ר, 

אבל עדיין נכנסים. תראה, לאתר של רשת ב'  לינדה בר:

 נכנסים הרבה מאד. 

 מחלקת הפרומו משדרת ג'ינגלים לטלוויזיה.  :יואב גינאי

ברשת ב' אפשר, נכון. השאלה אם מעלים את זה  אמיר גילת:היו"ר, 

היה ברשת ב'. טוב, דבר נוסף במסגרת הקטנות, שידור חוזר של רואים עולם. בזמנו 

שידור חוזר של רואים עולם בחצות וזה ירד לפני שנה. אז כמו שאנחנו משדרים את 

פוליטיקה ואת יומן בשידור חוזר, בואו נשדר גם את זה, אני לא מבין למה לא? יש 

 לזה ציבור רחב. 

 - - -זה עניין של מדיניות. אתם רציתם שיהיה  יואב גינאי:

 - -בל ממילא המדיניות פורסמה נו, הנה. בסדר, א אמיר גילת:היו"ר, 

- 

)מדברים  - - -... נוסטלגיה ... שיש לה ... רייטינג  יואב גינאי:

 ביחד(

חברה, נו, מה קורה פה? אז אני מבקש, אם ממילא  אמיר גילת:היו"ר, 

כרסמנו בזה ביומן ופוליטיקה וזה, אז בואו נשים גם את רואים עולם. אז אני 

נחה את ההנהלה לשבץ את רואים עולם בשידור מבקש, החלטה: ועדת התוכן מ

 נוסף ביום שבת בחצות. 

ביום שבת יש את היומן. אולי אפשר  בשלישי או  לינדה בר:

 במוצ"ש.

אז יום ראשון, לא משנה. או שבת או ראשון.  אמיר גילת:היו"ר, 

 ראשון זה היה נדמה לי. כן, ראשון בחצות. 
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ן גם יכול להכניס רק עוד הצעה. הערוץ הראשו מיקי מירו:

לטוויטר. אנחנו מכניסים ברשת ב' לטוויטר, לפייסבוק, גם כותרות וזה דבר שיכול 

 להועיל.

טוב. זה עוד חזון למועד. מה קורה עם שיתוף  אמיר גילת:היו"ר, 

 הפעולה עם החינוכית, חילופי שטחים, הדיונים, יואב?

ושע נפגשנו אנחנו נפגשנו עם החינוכית. אני ורפי יה יואב גינאי:

עם החינוכית. קיבלתי טלפון ממנכ"ל החינוכית ממש הבוקר, שבו הוא אומר שהם 

ת הזמן של ערב חדש, ובכלל החלטה צריכה להיות ברמת השר לא יכולים לתת לנו א

 שלו, משהו כזה. שם זה עומד. 

גם לא את חמש שלושים וארבע להפוך לחמש טוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

 וחצי? זה גם שר?

 השר הנ"ל נקרע מצחוק.  –ועל כך נאמר  :דוד חיון

 למה?  יואב גינאי:

 טוב.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רק רוצה לומר, בקשר ל.... )מדברים ביחד(.  ליאת פניירו:

 ובימים הקרובים זה יהיה מוכן.

 טוב, הלאה. טוב, תציג את זה. אמיר גילת:היו"ר, 

 רה, זה קשור אליך. יואב תקשיב, נמרוד, דבו יוני בן מנחם:

 אני בהאזנה מלאה.  דבורה הנדלר:

אנחנו בוועדת התקשרויות, עם הניקוי שעשינו  יוני בן מנחם:

מיליון שקלים בז'אנר תעודה, ז'אנר סוגה עילית, שאנחנו  3.8והמצב שנוצר, יש לנו 

שקלים היו ביתרה, אבל התברר בוועדת  800,000צריכים להחליט איך לחלק אותם. 

רויות האחרונה, כבר הפצנו את החומר, אני חושב שקיבלתם את זה, התקש

 3בפרוטוקול, התבטלה ההפקה של תולדות חיל האוויר, ואז התפנה סכום נוסף של 

מיליון שקלים. אני מזכיר שאתם  3.8מיליון שקלים. סך הכל יש לנו בסוגה עילית 

ורשת ישראל בסך בוועדת התוכן האחרונה החלטתם על פרסום קול קורא בתחום מ
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מיליון  3.8-מיליון שקלים. אנחנו מבקשים החלטה מסודרת בקשר לאיך לנצל את ה

 שקלים האלה. 

 מה החלטנו? אמיר גילת:היו"ר, 

 החלטנו על קול קורא בנושא.  דבורה הנדלר:

החלטתם בישיבה האחרונה של ועדת התוכן,  יוני בן מנחם:

אז אם אנחנו דבקים בהחלטה הזאת,  הצעתם לפרסם קול קורא על מיליון שקלים.

מיליון שקלים לסוגה עילית, שתגידו לנו מה לעשות איתם. האם  2.8אז נשארים לנו 

 תרצו שזה ילך לקולות הקוראים, האם תרצו שזה ילך למשהו אחר? 

 מורשת, לא יהיה סוגה עילית.  דוד חיון:

 לא, לא נותר כסף בסוגה.  יואב גינאי:

לנגוע בקולות הקוראים, עוד פעם לעכב אין מצב  דוד חיון:

 . אין סרט כזה. 2012את הקולות הקוראים האלה שהם משנת 

 האם בקולות הקוראים יש משהו שקשור לחגים? דבורה הנדלר:

רגע, אבל מותר לעשות יותר סוגה עילית. )מדברים  אמיר גילת:היו"ר, 

 ביחד(

ות על יש קול קורא שנקרא זרמים ביהדות, הצע יואב גינאי:

 זרמים ביהדות, וזה נמצא במסגרת הקולות הקוראים.

 כמה כסף זה? אמיר גילת:היו"ר, 

, אם זה כבר רץ. 2013נו, אז שזה ייחתם בשנת  דוד חיון:

  - - -צריך לתת עדיפות ציבורית לקולות קוראים של 

נכון, אז שאלתי אם יש קולות קוראים שקשורים  דבורה הנדלר:

 לחגים. 

 עולה. מ דוד חיון:

אנחנו מדברים על סדרה שפורסמה בקול קורא  יואב גינאי:

 שקלים לכל פרק, ועכשיו נבקש שזה יהיה פחות פרקים.  400,000-, ככשישה פרקים

 שקלים.  400,000מיליון, נשאר לנו עוד  2.4יש לנו  :נמרוד לב

 יש לנו קולות קוראים נוספים.  יואב גינאי:
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 יון על תעודה ותחקיר עיתונאי.מיל 2.5לא, יש לך  דוד חיון:

? 3.8-ומה יש לך עוד ב 3.8, שנייה רגע, מתוך 2.4 אמיר גילת:היו"ר, 

 אתם מתכננים משהו בקהילות מדליקות? כמה זה?

 יש לנו סדרת קול קורא.  יואב גינאי:

 לחנוכה? אמיר גילת:היו"ר, 

סדרה שעוסקת בזרמים השונים ביהדות. זה קול  יואב גינאי:

 מדברים ביחד(קורא. )

דבורי, את יכולה מבחינת מדיניות להגיד איך את  אמיר גילת:היו"ר, 

 רוצה לראות את נושא השידורים בנושא מורשת?

 איך אני רוצה? דבורה הנדלר:

 כן.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רוצה קודם כל כיסוי של כל חגי ישראל,  דבורה הנדלר:

 רים. שיהיה ביטוי של מורשת ישראל בלוח השידו

 אז זה לא תופס. צריך לפרסם קול קורא. יוני בן מנחם:

 שנייה, שנייה. זהו? כך את רואה את זה? אמיר גילת:היו"ר, 

וודאי, אני חושבת שאנחנו צריכים לייצר תכנים  דבורה הנדלר:

 )מדברים ביחד(שקשורים לחגי ישראל. 

 - - -רגע, תנו לי רגע  אמיר גילת:היו"ר, 

 ה לא יכול להיות בהפקה פנימית?למה ז :נמרוד לב

הם גמרו את הכסף של ההפקות הפנימיות כבר  דוד חיון:

 באפריל.

 - - -איך גמרו את הכסף? אבל השארנו להם ב :נמרוד לב

 לא היית.  דוד חיון:

 - - -רגע, רגע, אבל בישיבה האחרונה  נמרוד לב:

)מדברים  כמה פעמים יש? שניים, נכון? 15-בתוך ה אמיר גילת:היו"ר, 

 ביחד(
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למה אין לי כזה כסף, תגיד לי? אתה יודע מה  מיקי מירו:

הייתי עושה עם כזה כסף, אמיר? אפשר להעביר להפקות המקור שלנו. )מדברים 

 ביחד(

 מיליון. 10-לא, זה לא שייך ל :יוני בן מנחם

 70-יואב, יואב, נמרוד, תקשיבו רגע. מתוך ה אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון שקלים. נכון? 3.8שארו מיליון שקלים נ

 נכון. יוני בן מנחם:

מיליון  3.8מיליון המקוריים נשארו  70-מתוך ה אמיר גילת:היו"ר, 

 3.8שקלים. בוטל חיל האוויר, מחליפים את חיל האוויר, התפנה חיל האוויר. יש לך 

 מיליון שקלים, שהוא חייב להיות סוגה עילית.  70-מיליון שקלים מתוך ה

 חייב להיות תעודה.  גינאי:יואב 

מיליון, תשים אותו בצד,  3.8אוקי. אז יש לך  אמיר גילת:היו"ר, 

 תזכור שהוא חייב להיות תעודה. 

 אבל לא דרמה, לצורך העניין. יואב גינאי:

 חייב להיות תעודה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 כן, כן. יואב גינאי:

-יליון שקלים מתוך המ 2חוץ מזה,  נשארו לך עוד  אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון שקלים. 15

 מיליון. 2.5 יוני בן מנחם:

שצבענו לארץ  10מיליון, עוד יותר טוב. כלומר,  2.5 אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון שקלים  3ישראל ותחקיר עיתונאי/תעודה מתוך הקול קורא שלהם, עוד 

לא יהיו  האלה אפשר לקבל פה החלטה שהם 2-. את ה2שהלכו לבידור, ונשאר עוד 

. לא, אפשר. לא, לא, הנה, זה אותו דבר. יש לי -מתוך הקולות הקוראים, אלא אם כן

 פתרון. 

 רק קולות קוראים. רק קולות קוראים. דוד חיון:

, 15-אוקי, את הזרמים ביהדות תוציא מתוך ה אמיר גילת:היו"ר, 

 גה עילית.זה גם קול קורא, זה גם סו –אתה שומע? זה עונה על כל הקריטריונים 
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 וזה מכסה.  דבורה הנדלר:

זה מכסה? תצמצם את זה לשניים, תכסה לו  אמיר גילת:היו"ר, 

400,000 . 

 וזה תעודה או שזה כאילו תעודה. דוד חיון:

 כן, זה תעודה. זו הצעה מספר אחת.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה מחלקת תעודה? דוד חיון:

 לא, זה מורשת ישראל.  יואב גינאי:

 זה כאילו תעודה.  ון:דוד חי

 בסדר.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה מורשת ישראל. מיקי מירו:

 מה זה משנה? מורשת ישראל זה נותן לנו מענה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה משהו שיכול לשרת גם אותי? מיקי מירו:

 שנייה רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה לא יתפספס, תעלה את זה, מה זה יתפספס? יוני בן מנחם:

 כן, נמרוד, בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 רגע, לא קיבלנו החלטה ברורה.  יוני בן מנחם:

 אנחנו בדיון.  אמיר גילת:היו"ר, 

שלוש שאלות, שלושה נושאים. אחד, אני רוצה  :נמרוד לב

 לקבל עדכון לגבי סוגת התנ"ך, אם אישרנו אותה. 

 אנימציה.  דוברת:

 . 2014 יואב גינאי:

א אושרה? זאת אומרת זה משהו שאושר כבר? הי :נמרוד לב

 זה עבר?

 לדעתי.  250לא בוועדת  :דוד חיון

היא צריכה לעבור את היא הועברה במיפוי.  יואב גינאי:

 התהליכים. במיפוי היא עברה. 
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 . 2014הכסף צבוע בשנת  :יוני בן מנחם

 אמיר? זאת החלטה שהוועדה קיבלה? נמרוד לב:

ול, קיבלת על זה פרוטוקול. יש יש פרוטוק יוני בן מנחם:

 . 2014פרוטוקול של ועדת התקשרויות שהופץ אליך. תקרא, כתוב שם, צבוע לשנת 

אוקי, בסדר, זה דבר ראשון. דבר שני, לגבי חגי  :נמרוד לב

 - - -ישראל, דבורי צודקת, התפקיד של שידור ציבורי 

 אבל עוד לא סיימנו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה לא היית בדיון. טוב,  דוד חיון:

לא משנה, זה לא חשוב. חשוב להראות בשידור  :נמרוד לב

 הציבורי במדינת ישראל, אם יש חג, צריך לעשות על זה משהו. זה דבר שני.

 טוב, כולם מסכימים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -דבר שלישי, לגבי ההפקות הפנימיות. יואב  נמרוד לב:

 כן? יואב גינאי:

 אבל אתה סוטה מהנושא.  גילת:אמיר היו"ר, 

 למה? :נמרוד לב

כי אז תמיד אנחנו סוטים מהנושא, ואז כולם  אמיר גילת:היו"ר, 

 מתבלבלים. תחכה. 

 אבל אתה לא יודע מה אני רוצה לומר. :נמרוד לב

אוקי, אבל אני שומר לעצמי את הזכות לעצור  אמיר גילת:היו"ר, 

 אותך.

 - - -ו חגי ישראל כי אני חושב שנושא כמ :נמרוד לב

 אבל הם אומרים שנגמר הכסף.  דובר:

מיליון, אני  10אז אני שואל איך נגמר הכסף. הרי  נמרוד לב:

 - - -מיליון של  10ניסיתי קודם להבין את זה, אני יודע למה אני שואל. 

רגע, נמרוד, תעשה לי טובה תרשום את זה, נחזור  אמיר גילת:היו"ר, 

ו לקולות הקוראים, זה שאלה אחרת. שאלה חשובה, אבל לזה. זה לא קשור עכשי

 בוא נגמור דבר דבר. אחרת והיא לא לעניין עכשיו. 
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אני אומר שאפשר למצוא תקציב להפקה פנימית  נמרוד לב:

 שתעשה את חגי ישראל. 

 - - -אבל זה לא משנה  אמיר גילת:היו"ר, 

 מית. בגלל זה עברנו לחיצונית, כי נגמר הכסף לפני דוד חיון:

אז אני דווקא הייתי  משנה את זה, וזה מה שאני  :נמרוד לב

 - - -חגי ישראל, הייתי מפריש  –מנסה להגיד לכם, שהייתי משנה אסטרטגיה ואומר 

 כמה כסף אתה צריך להפקה פנימית לראש השנה? אמיר גילת:היו"ר, 

 .... סעיף תקציבי, ופותר את הבעיה הזאת.  נמרוד לב:

 חגי תשרי בהפקה פנימית.  ילת:אמיר גהיו"ר, 

 זה מספר חגים.  יואב גינאי:

 אמרתי, כן.  –חגי  אמיר גילת:היו"ר, 

 .2013עד אחרי חנוכה זו אותה שנה, שנת  דבורה הנדלר:

 בסביבות חצי מיליון שקלים, משהו כזה.  יואב גינאי:

 אוקי. אמיר גילת:היו"ר, 

 תקציב הפעולות של רשת ב'.  :מיקי מירו

 נכון.  ד לב:נמרו

לא, את תקציב הפעולות של רשת ג' אתה מקבל  מיקי מירו:

 מתנה. אין כלום. אני מכיר טוב את המספרים. 

אתה צריך להבין, אם לא היית אז לא היה כסף  יעקב נווה:

 - - -לצאת 

אתה יכול לייצר בלוח הזמנים הזה, אם אנחנו  אמיר גילת:היו"ר, 

 ים?עושים הסטה של חצי מיליון שקל

דבורי, אני רק רוצה להגיד לך שאנחנו בלחץ  יוני בן מנחם:

 זמנים. אם אנחנו מחליטים על קולות קוראים אז צריך לפרסם אותם. 

 נכון.  דבורה הנדלר:

 אז אני רוצה שנקבל פה החלטה. יוני בן מנחם:

 עד ראש השנה מי יספיק? דבורה הנדלר:
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זה מאוחר, אין זמן.  נכון. ואז תגידו שפרסמנו את יוני בן מנחם:

 )מדברים ביחד(

 ... כמו בפעם הקודמת.  יואב גינאי:

לא, אבל צריך להחליט אם הקול הקורא הוא לחגי  אמיר גילת:היו"ר, 

 ישראל או לא. אם חגי ישראל זה קול קורא או לא. 

 ואין קול קורא נוסף שמתאים לחגי ישראל? הנדלר:דבורה 

תאים למסורת ישראל זה אני אומר, היחיד שמ יואב גינאי:

 אותו קול קורא.

מיליון שקלים  3.8טוב, אני מציע ככה, יש לנו  אמיר גילת:היו"ר, 

 פנויים.

 - - -אני רק מציין אבל שבהורדת  יואב גינאי:

ברור, ברור, ידעתי. התפלאתי שזה לא הגיע עד  אמיר גילת:היו"ר, 

 עכשיו. 

 לנו פה בחדר? אנחנו ננהל דיון בפיל הזה שיושב :נמרוד לב

 לא, זה לא פיל, תאמין לי, זה אפילו לא זבוב.  דוד חיון:

 בסדר, פיל עיוור, קטן, אבל בואו נדבר עליו. נמרוד לב:

מיליון שקלים  2.5-נמרוד. אני מציע ככה, שאת ה אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון שקלים נשקיע במורשת ישראל.  15-מתוך ה

 ה. יואב, תרשום את ז יוני בן מנחם:

 , כשיש עדיפות למה שהיה בקול קורא. 2.5 אמיר גילת:היו"ר, 

היא ביקשה, אפילו היא ביקשה מיליון ואתה נותן  דוד חיון:

 מיליון? 2.5לה 

מיליון. )מדברים  2.4אבל יש לך קול קורא של  אמיר גילת:היו"ר, 

 ביחד(.

 זה אומר שאנחנו נצטרך לפרסם קול קורא חדש.  יואב גינאי:

למה? אמרת שיש לך. )מדברים ביחד( אפשר רגע?  אמיר גילת: היו"ר,

 נמרוד? אפשר רגע? 
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 ... לא היה קול קורא בכלל.  יואב גינאי:

 אבל זה היה מוצלח, נכון? :נמרוד לב

 מאד. דבורה הנדלר:

 אפשר שנייה?  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, אבל אני אומר שזה למשל חגי ישראל. :נמרוד לב

 אפשר שנייה רגע? ת:אמיר גילהיו"ר, 

 אבל על מה אנחנו מדברים? :נמרוד לב

 אז תן לי רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

אם יש לנו משהו מוצלח, אני שואל שאלה כזאת,  :נמרוד לב

 למה לא ממשיכים אותו? –כשיש משהו מוצלח 

 אבל אני באמצע המשפט.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה לא ברור לי. נמרוד לב:

מיליון שקלים מוגדרים כמורשת ישראל, עם  2.4-ה לת:אמיר גיהיו"ר, 

כמדיניות, הוא זה עדיפות לקול קורא. אני חושב שהפועל היוצא מהמשפט שאמרתי 

 שאתם לוקחים את הזרמים ביהדות, נכון?

 אין לנו משהו אחר.  יואב גינאי:

 מיליון שקלים.  2.4אבל כמדיניות אנחנו מנחים  אמיר גילת:היו"ר, 

 אבל אתם לא מכסים את כל חגי ישראל. דלר:הנדבורה 

 אבל חברה, אני באמצע המשפט, נכון? אמיר גילת:היו"ר, 

יכול להיות שזה כן יכסה, אני לא יודע. אני עוד לא  יואב גינאי:

 עברתי על זה. 

 אנחנו נלהבים, נלהבים. :נמרוד לב

 מיליון שקלים מוצקים למורשת ישראל, מתוך 2.4 אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון שקלים.  15-ה

 ?2.4 יואב גינאי:

 . 2.5כן, זה מה שנשאר, נכון?  אמיר גילת:היו"ר, 
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רגע, אמיר, אולי אפשר להגיע למצב שכבר יפיקו  דוד חיון:

 לספטמבר. 

 לא.  יואב גינאי:

 למה לא? דוד חיון:

 כי לא, זה חומר דוקומנטרי.  יואב גינאי:

 מים ביהדות, זה טוב?זו סדרה טובה הזר אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון שקלים, כי אז היה  2.4אני אגיד לכם למה  עאטף כיוף:

 ? עכשיו ביטלת אותו במקום להעביר2.4הועבר לערבית, למה אתה עושה את זה 

 - - - אותו

 אני הולך עם הקולות הקוראים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 . 2.4בסדר, שיהיה  עאטף כיוף:

מתי העברתי לערבית? אני לא זוכר תי. לא העבר אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לערבית. קיבלנו החלטה שהעברתי 

 אני לא יודע איך. אני קורא פרוטוקולים. עאטף כיוף:

 אני חייב לומר משהו.  יואב גינאי:

 אני יכול לסיים?  אמיר גילת:היו"ר, 

זה לא סדרה שהיא אינסטנט, זו סדרה שתיקח  יואב גינאי:

 זמן.

 אני לא ביקשתי אינסטנט.  ילת:אמיר גהיו"ר, 

 לא, כי הם שאלו אם זה יכול לעלות בספטמבר. יואב גינאי:

מיליון שקלים מתוך  2.4אפשר לסיים פה משפט?  אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון הולכים למורשת ישראל, אוקי? זה נושא שלא תוקצב כהלכה במהלך  15-ה

מיליון שקיבלו המדיה בערבית,  14-ואנחנו עושים פה העדפה מתקנת. בניגוד ל 2012

 3.8מיליון. הלאה, זה אחד. שתיים, יש לנו עוד  2.4מורשת ישראל קיבלו עכשיו 

מיליון שקלים. אה, וזה מתוך הקולות הקוראים, אז זה גם במסגרת המדיניות שלנו 

לחסל את הקולות הקוראים. אז זה גם מורשת, גם סוגה עילית, גם קולות קוראים, 
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WIN-WINמיליון שקלים, אותם אפשר לקהילות מדליקות, כי זו סדרה ש  3.8-. ה- -  

- 

 אבל אין דבר כזה, לא הובאה שום הצעה כזאת. יוני בן מנחם:

 לא הגישו? אמיר גילת:היו"ר, 

 אתם לא ועדת התקשרויות.  יוני בן מנחם:

 למה לא הוגשה הצעה? נמרוד לב:

 זה קול קול, זה לא פורסם.  יוני בן מנחם:

 אז למה זה לא פורסם? :נמרוד לב

כי לא קיבלתם החלטה לפרסם. תקבלו החלטה.  יוני בן מנחם:

 )מדברים ביחד(

 חסר כסף.  דוד חיון:

אני חייב לומר שאני חושב שהסכום הזה צריך  יואב גינאי:

 ללכת לקולות הקוראים.

בסדר, אז אני אומר, רגע, קודם כל אני רוצה  אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון לבידור, שעל זה כבר דיברנו, ואז  3הולך כדלקמן:  15-ש פה טעות, הלתקן. י

תחקיר -תעודה 2.5ארץ ישראל,  7.5מיליון לקולות קוראים, לפי החלוקה הבאה:  12

 למורשת.  – 2.4ולא  2-עיתונאי, ו

 רשמת? יוני בן מנחם:

 - - -לקולות קוראים   7.5זה לא מסתדר.  דוד חיון:

 .3ועוד  לת:אמיר גיהיו"ר, 

 .13לבידור, זה  3 דוד חיון:

 .2ועוד  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה זה? זרמים ביהדות? 2ועוד  דוד חיון:

 זרמים ביהדות.  דבורה הנדלר:

 רגע, בהתייחס להחלטה מהישיבה הקודמת. ליאת פיינרו:

 . 3, 2.5, 7.5? 15שנייה רגע. בסדר,  אמיר גילת:היו"ר, 
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זה. יש לי בעיה שאנחנו יוצאים נגד  יש לי בעיה עם דוד חיון:

 החלטה שלנו עצמו ואיך אנחנו מתמודדים עם זה.

 מה ההחלטה של עצמנו? אמיר גילת:היו"ר, 

אנחנו  15-אנחנו החלטנו בוועדת כספים שמתוך ה דוד חיון:

 . 2.4מיליון לערבים.  2.5מעבירים 

 יש החלטה.  עאטף כיוף:

 רה לכספים.במקרה כזה צריך לחזור חז דוד חיון:

 אז נחזיר לכספים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אני אמרתי שאני מערער, לא?  עאטף כיוף:

 ביוני.  16-אני קוראת מתוך הדיון האחרון ב ליאת פיינרו:

 כספים? אמיר גילת:היו"ר, 

 למה כספים? אתם ועדת תוכן. ליאת פיינרו:

 אז מה את קוראת? אמיר גילת:היו"ר, 

 ראת את ההחלטה. אני קו ליאת פיינרו:

 זאת החלטה של כספים. גלילה אלקרנאווי:

אבל כספים לא יכולה לחלק תמהיל. כספים יכולה  אמיר גילת:היו"ר, 

 להקצות סכום. 

 אבל אמיר, למה ביטלת?  גלילה אלקרנאווי:

כן, מה מי שמחלק את התמהיל זה ועדת תוכן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 תנו לליאת לדבר.  רצית להעיר, ליאת? )מדברים ביחד(

אני חוזרת ללוח הזה, ומורשת ישראל לא  הנדלר:דבורה 

 מתוקצבת. 

 שנייה רגע, תנו ליועצת המשפטית.  אמיר גילת:היו"ר, 

ביוני  16-אני פשוט רוצה להבין. מתוך ההחלטה ב ליאת פיינרו:

ר מיליון. ככל זה יתקבלו, ככל זה יאוש 15-בישיבה הקודמת, תואר פה הביצוע של ה

 וכו'.

 אושר.  אמיר גילת:היו"ר, 
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 מיליון האלה.  15-עדיין צריכים לתת את ה ליאת פיינרו:

 טוב, עזבי, זה אושר, נו.  אמיר גילת:היו"ר, 

, 2.5, 7.5 –אז אני אומרת, אז ההחלטה היא כזאת  ליאת פיינרו:

רגילה.  לסוגה רגילה. אז ... עכשיו שאני אתייחס אליו ... מורשת, זה מתוך סוגה 5-ו

 זה לא עילית.

טוב, אין בעיה לשדרג, מותר לוועדה להחליט  אמיר גילת:היו"ר, 

 שבמקום סוגה רגילה היא עושה סוגה עילית. 

 אבל אין לך מאיפה, זה מה שאני מנסה להגיד. ליאת פיינרו:

יש לי, יש לי, תאמיני לי שיש לי. עזבי, זה לא עניין  אמיר גילת:היו"ר, 

 משפטי. 

לא, זה עניין משפטי ברגע שיש פה החלטות לא  ינרו:ליאת פי

 סבירות. 

אז אני אסביר לך עוד פעם. תספרי איתי בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -פלוס  7.5

 אתה מדבר איתי על מה? אם אתה יכול לומר.  ליאת פיינרו:

ארץ ישראל, פלוס  7.5על מה שאת קראת עכשיו.  אמיר גילת:היו"ר, 

סוגה לא רגילה, נכון? סוגה רגילה. מתוך הסוגה  5חקיר עיתונאי, פלוס תעודת ת 2.5

לבידור ועכשיו מחליטה הוועדה לשדרג, עכשיו היא מחליטה לשדרג.  3 –הרגילה 

 אפשר. 

 - - -רגע, שנייה  ליאת פיינרו:

זה לא עניין משפטי, נו באמת. אנחנו סתם מדברים  אמיר גילת:היו"ר, 

, לא היית בישיבה הקודמת אז חסר לך כנראה חומר. זה לא פה. אנחנו כולם מבינים

 עניין משפטי.

 - -  -לא חסר לי חומר ואני יכולה לשאול שאלה  ליאת פיינרו:

מה הסוגיה המשפטית? אז הסברתי, אבל אנחנו   אמיר גילת:היו"ר, 

 מתעכבים על זה יותר מדי, יש לי עוד נושאים. 

  - - -לשאול בסדר, אבל אני רוצה  ליאת פיינרו:



 
 ת תוכןועד –רשות השידור 

23.6.2013 55 

 אז תשאלי, בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

של הסוגה  5-אני מבינה שרק משנים מתוך ה ליאת פיינרו:

 - - -הרגילה, משנים עכשיו את ה 

 מהם.  2מהם.  2 אמיר גילת:היו"ר, 

בסדר גמור, אני מבינה, בסדר. דוד כל הזמן אומר  ליאת פיינרו:

 - - -סדר. עכשיו זה שצריכים להעביר את לקולות קוראים, ב

לא, זה כתוצאה מקולות קוראים. עכשיו תתייחס  אמיר גילת:היו"ר, 

 . 3.8-ל

 רגע, יש פה הערה אבל. היא העירה עוד הערה. דוד חיון:

 מה? אמיר גילת:היו"ר, 

 שבקולות הקוראים יש גם תור גדול של בידור.  דוד חיון:

 ... ....  ליאת פיינרו:

 אז מה? נו אמיר גילת:היו"ר, 

 זה מה שהיא העירה. אני רק מזכיר.  דוד חיון:

לא, אמרנו שברגע שהחשיבות היא כזאת שגם  ליאת פיינרו:

הוועדה הזאת וגם ועדת ההתקשרויות שמה דגש על מימוש הקולות הקוראים 

 - - -וכשיש לנו כאלה  

 בסדר. זה הכל אותו דבר. בסדר.  אמיר גילת:היו"ר, 

  -- - -לא אותו דבר, כי לא, זה  ליאת פיינרו:

תקשיבי רגע, בסדר. אני חוזר בי, רגע, תקשיבו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 )מדברים ביחד(

רגע, היא צודקת, רגע. אם אתה רוצה קודם לעשות  :נמרוד לב

 - - -את הקולות הקוראים 

 עזוב, חבל על הויכוח. אני רוצה, כן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 ט ... חדשות. אז אתה לא מחלי :נמרוד לב

אבל זה גם מתוך הקולות הקוראים. )מדברים  אמיר גילת:היו"ר, 

 ביחד(. בואו אני אעזור לכם, אפשר לעזור לכם? אפשר לעזור לך?
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 - - -לנו ... בשנה הבאה ואז עוד פעם יהיה  :נמרוד לב

אני פשוט אגיד את זה אחרת ואז זה יהיה מובן,  אמיר גילת:היו"ר, 

 2.5-בידור ו 3תחקיר ותעודה עיתונאית,  2.5ארץ ישראל,  7.5 – 15-בסדר? מתוך ה

 בידור מתוך הקולות הקוראים, בסדר? תקשיב יואב. 

 לבידור? 5.5, 2.5וגם  3רגע, רגע, גם  :נמרוד לב

לבידור. רק שנייה, אני  5זאת הייתה ההחלטה,  אמיר גילת:היו"ר, 

זה כבר תכנית  3ארץ ישראל, אנחנו יודעים זה תעודה ו 10מעלה הצעה, תקשיבו. 

 - - -מיליון, נשאר לנו  3שרצה, זה 

 זה ליום שישי? :נמרוד לב

 מיליון.  2כן. נשאר לנו  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, זה לא יום שישי.  ליאת  פיינרו:

רגע, שנייה רגע, אבל יש לי פתרון בשביל שכולם  אמיר גילת:היו"ר, 

  לא סוגה עילית ולא סוגה עילית וזה.

 מיליון שהולכים לבידור, סליחה? 3-מה זה ה :נמרוד לב

 זה ליום שישי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה ליום שישי? :נמרוד לב

 - - -כן. עכשיו, נשארו  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה אנחנו היינו אמורים לקבל בישיבה הזאת? :נמרוד לב

 זה אושר כבר. אמיר גילת:היו"ר, 

 מה אושר? :נמרוד לב

 מיליון.  3-בישיבה הקודמת זה אושר, ה אמיר גילת: היו"ר,

אבל לא הייתה החלטה של בורובסקי שאנחנו  :נמרוד לב

 - - -נקבל   

 החלטה של בורובסקי? הצעה של בורובסקי.  דוד חיון:

 הצעה של בורובסקי. נמרוד לב:

לא, לא לפריים טוב, לא לתכנית המרכזית של יום  אמיר גילת:היו"ר, 

 שישי. 
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 מיליון? 3-אז מה זה ה :רוד לבנמ

 ללפנות ערב, בשבע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה יש בשבע? :נמרוד לב

 נפגשים בשישי. אמיר גילת:היו"ר, 

בסדר. בלי שום קשר אני מזכיר שאנחנו היינו  :נמרוד לב

 - - -אמורים לקבל איזה 

 אבל זה לא קשור לפה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -שי בכלל, ליום שי :נמרוד לב

 נכון, נכון, נכון.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אוקי. :נמרוד לב

מיליון, לפי  15-מתוך ה 2אז עוד פעם, נשארו כרגע  אמיר גילת:היו"ר, 

 הפירוט שאמרתי, נכון?

 שאתה רוצה גם לתת לבידור? :נמרוד לב

יש גם קולות קוראים לבידור, אז לכן אפשר  אמיר גילת:היו"ר, 

 2)מדברים ביחד( אז יש לך  - - -קפח את המורשת, יש שעשועון במקום, ואני לא מ

 - - -עכשיו  3.8-, אני חוזר ל3.8-מיליון לקול קורא מהבידור, ועכשיו את ה

מיליון עוד פעם,  15-רגע, רגע, בוא נעשה את ה יוני בן מנחם:

 שיהיה ברור.

 ארץ ישראל.  7.5: 15 אמיר גילת:היו"ר, 

 שיהיה ברור.  אני רוצה יוני בן מנחם:

 אני מעלה הצעה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, לא, לא בתכלית הלא.  :נמרוד לב

 מותר לי להעלות הצעה? אמיר גילת:היו"ר, 

אם כבר אתה אומר לי עכשיו שמתוך הסכום  :נמרוד לב

 -מיליון אתה שם לבידור, ואת מורשת ישראל אתה לא מתקצב  5.5 –הקטן שנשאר 

- - 
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אבל אני אמרתי שאני לא מתקצב? אתה שמעת  לת:אמיר גיהיו"ר, 

 שאמרתי שאני לא מתקצב?

 לא, כי אני לא עומד מאחורי החלטה כזאת. :נמרוד לב

 אתה יכול לחכות רגע? אמיר גילת:היו"ר, 

אני לא אעמוד מול הציבור ואגיד לו תשמע, נתתי  :נמרוד לב

 מיליון לבידור, ולא השארתי כלום למורשת ישראל.  5.5

תכנית בידור זה למשל, יש לנו תכנית קיימים שזה  אב גינאי:יו

בקולות הקוראים שלנו, שאנחנו רואים בה חשיבות גדולה. אני אשמח אם אנחנו 

 -  - -נשקיע 

 אבל זה לא מורשת, יואב.  הנדלר:דבורה 

 אבל הוא לא מדבר על המורשת.  :יואב גינאי

 זה חיילים מסורתיים.  דוד חיון:

 הוא מדבר על משהו אחר.  יואב גינאי:

כמו שיואב עשה לי רשימה של כל מיני דברים  הנדלר:דבורה 

 - -שנכנסים לתוך זה 

 רגע, התכנית חיילים נכנס בבידור? נמרוד לב:

 כן, כן.  יואב גינאי:

אני רוצה לקרוא לכם את ההחלטה. )מדברים  עאטף כיוף:

 ביחד(

 להצבעה. טוב, אני מעלה את ההצעה  אמיר גילת:היו"ר, 

 מותר לי להגיד משפט, לא? עאטף כיוף:

 גם לי מותר אבל וגם לך. כן, בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מותר,  אני מבקש. עאטף כיוף:

 כן, בבקשה.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רוצה לקרוא לחברים, למה שלא יגידו שאנחנו  עאטף כיוף:

 ה בערבית.מיליון שקלים יועברו למדי 2.4פה יושבים טיפשים. 

 באיזו ועדה? אמיר גילת:היו"ר, 
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 הנה, בוועדת כספים.  עאטף כיוף:

 זה מה שאמר דוד.  גלילה אלקרנוואי:

 זו החלטה. אז אני מתנגד.  עאטף כיוף:

 רגע, חכה רגע. שוויה, שוויה.  דוד חיון:

 צריך להחזיר את זה לכספים בכל מקרה.  אמיר גילת:היו"ר, 

גיד משהו? נמרוד, תקשיב. יש פה רגע, אפשר לה דוד חיון:

התבלטות מרכזית שגם אני מתלבט בה, גם בכובע שלי ככספים וגם בכובע שלי 

כתוכן. עד עכשיו בשנתיים האחרונות, המחלקה בערבית לא הוכיחה שהיא יכולה 

לקדם ולהריץ בקצב שאנחנו רוצים את השידור של התכניות, של ההפקות 

ה, ואני מדבר עכשיו לכאן ולכאן, זו ההתלבטות. החיצוניות. הרייטינג בטלוויזי

הרייטינג של הטלוויזיה בערבית הוא מאד נמוך. אנחנו גם ככה הקדשנו סכום מצוין 

מיליון שקלים, שאף פעם לא היה סכום קרוב אליו, כדי לעשות הפקות  14של 

, שזה בפועל לדעתי פי חמישה מההסכמים 2013חיצוניות בערבית, זה לשנת 

. פי חמישה. זה מצד אחד. מצד שני, אני מודע אלף להחלטת 2012בשנת  שנחתמו

ועדת הכספים שחילקה את הז'אנרים. אני לא בטוח, אולי ועדת הכספים פה חרגה 

ולא הייתה צריכה לחלק את הז'אנרים ואני לא בטוח, יגיד המנכ"ל ומנהל 

 2.5-ם את ההטלוויזיה בערבית לא פה, האם הטלוויזיה בערבית מסוגלת לקחת ג

. אני 2013מיליון האלה, ולהביא את זה לידי מימוש בחתימת הסכמים כבר בשנת 

 לא יודע, אני שואל שאלות.

 יוני, מה אתה אומר, מהיכרות שלך? גלילה אלקרנוואי:

אבל אני רוצה להעיר על מה שאמרת. תשמע, אתה  עאטף כיוף:

 - - -אני לא היית בישיבת המדיה בערבית, יש דברים פרדוקסאליים ש

 זה הפקות חיצוניות, זה משהו אחר.  דוד חיון:

יש דברים פרדוקסאליים, מבחינה אחת רוצים  עאטף כיוף:

מיליון שקלים, מבחינה  14מהתכניות, מבחינה אחת נותנים לך  50%להוריד לך 

 ובסוף הוא אומר אין שום דבר על המסך. אני לא מבין.  2.4אחת יש לך 

 התלבטות. אז זו ה דוד חיון:
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אני רוצה להיות מרובע, ומרובע זה אדם מוגבל גם,  עאטף כיוף:

כן, אבל לא ככה. באמת. אני יושב בישיבות ואני מכבד כל החלטה שמתקבלת, כל 

החלטה שמתקבלת אני מכבד אותה. התקבלו החלטות, אז יש מי שאחראי על 

 הביצוע. הנה, המנכ"ל יכול לענות לי. 

שידוע לי, אצל שלמה גנור יש עוד כל מיני  עד כמה יוני בן מנחם:

הצעות, חוץ מהקולות הקוראים, הצעות להפקות. אבל יש שני מסלולים, יש מסלול 

של קולות קוראים ויש מסלול לא של קולות קוראים. אז אני מאמין שיש לו עוד 

 הפקות שהוא רוצה לעשות אם הוא יקבל כסף. 

 הדבר הבא: טוב. אני מציע את  אמיר גילת:היו"ר, 

 זאת אומרת יש יכולת.  דוד חיון:

לגבי התקציב של המדיה בערבית, אני מסכים עם  אמיר גילת:היו"ר, 

מה שאמר דוד לחלוטין, שלא יישמע שאני מתנגד להפקות בערבית, כי מי שיגיד את 

זה מוציא את דברי מהקשרם. מה שאני אומר זה שהתקציב של המדיה בערבית קפץ 

 ?2012ה היה בשנת לאין ערוך, כמ

 שלושה מיליון. דוד חיון:

 - - -מיליון. זו פשוט קפיצה  14-מיליון ל 3-מ אמיר גילת:היו"ר, 

 זה חיצוני. עאטף כיוף:

אני מדבר רק על החיצוני. זו קפיצה מדהימה.  אמיר גילת:היו"ר, 

נו עכשיו, נתוני הערוץ, אני יודע שזה ביצה  ותרנגולת, אבל כרגע, בעת הזאת שאנח

, הפלטפורמה הזאת דלת רייטינג. אין מה 33מאשרים עוד כמה מיליונים לערוץ 

לעשות, זו העובדה. עכשיו, בניסיון לבנות ערוץ, אז ברור שככל שיהיו תכנים טובים 

הרייטינג יעלה, זו נקודת הנחה שאנחנו כולנו מסכימים איתה. אבל אני לא  –יותר 

לנו פה ועם תת התקצוב למורשת ישראל,  חושב שכרגע, אנחנו עם כל הסיפור שיש

ואנחנו צריכים לראות את העוגה המלאה, אנחנו לא יכולים להרשות לעצמנו 

להשקיע עוד כספים, זה בזבוז כספי ציבור, אני אומר את זה ככה, בערוץ שהוא אפס 

רייטינג כרגע, או רייטינג נמוך מאד, לא אפס, יש לו רייטינג נמוך מאד. ולכן צריך 

מיליון,  18-ות בהדרגה את המהפכה, ואי אפשר משלושה מיליון לקפוץ ללעש
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דווחנו שלא כל הקולות הקוראים, לא כל הצעות  2012כשאנחנו זוכרים שבשנת 

הפקה של הטלוויזיה בערבית יושמו בכלל. אז בואו נהיה זהירים. אז הלכנו משלושה 

 - - -, אני חושב שזה 14-ל

בגלל הרייטינג נמוך לך שאבל אמיר, אמרו  עאטף כיוף:

 השידורים החוזרים.

 אמרתי, אמרתי.  אמיר גילת:היו"ר, 

אנחנו רוצים לייצר תכניות, לעשות תכניות,  עאטף כיוף:

 - - -והתחלנו  

 - - -שנייה רגע, עאטף, אבל זה לא  אמיר גילת:היו"ר, 

 )מדברים ביחד( - - -אתם רוצים להרים את ה  עאטף כיוף:

ף, ... ... ולא כשיש אפס. בוא קודם נתאם, עאט :נמרוד לב

 - - -בוא נראה מה נשאר 

לא היית בישיבה של המדיה בערבית. )מדברים  :עאטף כיוף

 ביחד(

נמרוד, תעשה לי טובה, יש לנו עוד נושאים. עאטף,  אמיר גילת:היו"ר, 

ות. יש לנו את הפיל הגדול עוד לפנינו, יש לנו דיון סוער עוד מעט, תשמרו את הכוח

עכשיו, לגבי המדיה בערבית, כל מה שאני אמרתי, אני רק מביא את זה לידיעת חברי 

-ועדת התוכן, את עמדתי, זה לא הפורום לדון בזה. זה לא פה. לכן אני מציע לגבי ה

מיליון לקיים דיון משותף לוועדת כספים, תוכן ומדיה בערבית, ואז להחליט שם  2.4

 האלה.  2-. עם ה2.4-בפורום הזה מה עושים עם ה

 יש לי שאלה, המדיה בערבית מתוקצבת לחגים? הנדלר:דבורה 

 כן, כן. רגע, שנייה רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

 תורידו את זה עכשיו, נו. תקראי מסמך.  עאטף כיוף:

 לא, עאטף. דוד חיון:

 אל תטעה אותה.  יוני בן מנחם:

 ים.תורידו את זה. תורידו עכשיו. יש קיצוצ עאטף כיוף:

 אנחנו מדברים על חיצוני. אושר היום קול קורא.  אמיר גילת:היו"ר, 
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 היוצרים גם כן ... )מדברים ביחד(  עאטף כיוף:

חברה, נו, אתם נורא מבלבלים את היוצרות פה.  אמיר גילת:היו"ר, 

אלף לא יכול להיות מצב ואני אומר את זה מתוך הערכה לחברה הערבית בישראל, 

אנחנו צריכים להסתכל על כל העוגה. לא יכול להיות שיהיה רק  אבל עם כל הכבוד

 שידורים לרמאדן ולא יהיה שידורים לחגי תשרי. זה הכל. 

 זה מה שאמרתי.  הנדלר:דבורה 

רגע, ויצא קול קורא לחגים של המוסלמים,  אמיר גילת:היו"ר, 

  הדרוזים והצ'רקסים והנוצרים, והיום במו פי הכתבתי את ההחלטה הזאת.

 לא, צ'רקסים לא. יוני בן מנחם:

בלי הצ'רקסים. אבל במו פי הכתבתי את ההחלטה  אמיר גילת:היו"ר, 

 הזאת היום. 

 - - -בואו נפתור את ה  :נמרוד לב

מיליון נביא  2-רגע, שנייה, יש לי פתרון. לכן את ה אמיר גילת:היו"ר, 

ועדת הכספים שצריך  לדיון, אנחנו ממילא צריכים לחזור לכספים, כי יש החלטה של

לשנות אותה אם אנחנו רוצים לקבל החלטה שונה. כי כרגע על פי החלטת ועדת 

הכספים, סמכותה, לא סמכותה, זה לא משנה, אני מציע לפתור את הפלונטר בזה 

 2-כספים, תוכן ומדיה בערבית, שהיא תחליט לגבי גורל ה –שתהיה ועדה משותפת 

פנויים. לגבי מורשת  2מיליון נשאר לנו  15-וך המיליון שקלים, זה אחד.  ואז מת

שהיו אמורים להיות מושקעים בחיל האוויר, נשקיע במורשת  3.8-ה ישראל, את

 ישראל, עם עדיפות לקולות הקוראים. זהו, זה מה שאני מנסה להגיד. 

 .3.8, עכשיו 2.5-אתה התחלת במיליון, עברת ל דוד חיון:

את הקול הקורא של יליון כולל מ 3.8-אבל ה אמיר גילת:היו"ר, 

למורשת ישראל ומתוכם יש את הקול הקורא על הזרמים  3.8הזרמים ביהדות. זה 

 ביהדות. 

 כמה זה? :דוד חיון:

 1.8מיליון. נשאר  2לא?  2.4מיליון שקלים.  2 אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון, שהוא יהיה לטובת קול קורא לחגי תשרי. 
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 חגי ישראל.  יוני בן מנחם:

 לא, לא, לא, זה חייב להיות תעודה.  דוד חיון:

 שיהיה תעודה, מה איכפת לך? אמיר גילת:היו"ר, 

 אבל זה לא יהיה לחגים הקרובים.  יואב גינאי:

זה לא תעודה חברה, אל תרבעו את המעגל. זה לא  דוד חיון:

 תעודה.

 אלא מה? חגי ישראל זה לא תעודה? מה קרה לך? דבורה הנדלר:

 למה, תעשה את זה תעודה.  יר גילת:אמהיו"ר, 

מה תעודה, את יודעת איזה תור יהיה של קולות  דוד חיון:

 קוראים לא בתחום חגי ישראל?

 - - -אין לך מה לעשות   אמיר גילת:היו"ר, 

זה לא בסדר, זה לא תקין ציבורית, זה לא בסדר.  דוד חיון:

 מיליון.  2יש לך  - - -אתה לא יכול לעקוף 

 זה לא לחגי ישראל.  דלר:הנדבורה 

 זרמים ביהדות זה לא חגי ישראל? דוד חיון:

אז אני אומר שנבחן את ההצעות ואולי נמצא שם  יואב גינאי:

 כן דברים שקשורים לחגי ישראל.

 אני יכול להציע משהו? יוני בן מנחם:

אז אני מבקשת דיון על מה זה מורשת ישראל ומה  הנדלר:דבורה 

 זה חגי ישראל. 

גם בחיצוניות לא חייב להיות חגי ישראל, אפשר  :חיון דוד

 לעשות הפקות פנימיות.  2014בשנת 

 ?2013אבל מה עם  נמרוד לב:

 מה עם עכשיו, איך ייראה המצב? הנדלר:דבורה 

 מפנימיות, אין לך ברירה.  2013 דוד חיון:

 מיליון? 2.4כמה זה,  יוני בן מנחם:

 - - -שקלים ל  400,000ל ... את השישה פרקים ש יואב גינאי:
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 אני מבקש להוסיף )מדברים ביחד( :נמרוד לב

קודם כל לשמור על הסדר של הקולות הקוראים,  דוד חיון:

 זה מעל הכל. 

זה  2.5  - 3.8-אוקי. אני מבקש ככה, לגבי ה אמיר גילת:היו"ר, 

התקציב המעודכן לגבי זרמים ביהדות, אנחנו מתקצבים את זה כמורשת, ההנהלה 

 מדווחת שזה זרמים ביהדות. 

שזה שומר תור? מאיזה תאריך זה הזרמים  דוד חיון:

 ביהדות?

 . 2012. כולם יצאו בשנת 2012זה משנת  יוני בן מנחם:

מיליון שקלים. אני לא חושב  1.3אוקי, נשאר לנו  אמיר גילת:היו"ר, 

של קודם נגמור את התור שכדאי להוציא עכשיו קול קורא חדש לחגי ישראל, 

הקיים. תבחנו עוד פעם את כל ההצעות של הקולות הקוראים, אלא אם כן אתם 

יודעים לדווח לנו עכשיו שאין סיכוי שיש משהו שם שעונה על ההגדרה של מורשת 

 ישראל. 

 זה חייב להיות תעודה? דוד חיון:

 תעודה, אין בעיה.  הנדלר:דבורה 

 אני לא חושב שיש משהו. יואב גינאי:

אין, אין, אין, אנחנו יודעים. שלחנו לכם עדכון,  ם:יוני בן מנח

 אין שם. 

 לא בכוח.  דוד חיון:

אין שם. דבורי, תשימי לב, אני אבקש מהיושב  יוני בן מנחם:

ראש לבטל את ההחלטה לפרסם קול קורא, החלטה שהתקבלה בוועדה שעברה על 

 חגי ישראל. רק שתדעי. 

 יהדות. במקום זה יש לך את הזרמים ב דוד חיון:

קול קורא זרמים  2.5במקום זה את מקבלת  יוני בן מנחם:

 ביהדות. 

 ומה קורה עם חגי ישראל.  דבורה הנדלר:
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 הנה, תיכף נגיע. אמיר גילת:היו"ר, 

אני מבקש לבטל  –אז זהו, נגיע לזה, אבל שתדעי  יוני בן מנחם:

 את ההחלטה שהתקבלה פעם שעברה, כי אנחנו לא יכולים להגיע לשם. 

אנחנו גם יכולים לבקש מהיוצרים של ... ל... גם על  יואב גינאי:

 חגי ישראל. אבל אני מדגיש, חגי ישראל במסגרת הזאת לא יהיה בחגים הקרובים. 

 אז תעשו את זה בהפקות פנימיות. יוני בן מנחם:

 בסדר, שנייה רגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

צריכים מה שחשוב זה כשמגיע ראש השנה, אתם  :נמרוד לב

להבין, אתם מדברים באוויר. כשיהיה ראש השנה, שיהיה משהו שקשור לראש 

השנה, אחרת יבואו אליכם בטענות ולנו לא תהיה תשובה וזה יהיה מצחיק ששמנו 

  - - -על בידור, ושמנו על זה ושמנו על זה, ובשידור הציבורי אין 

 למה, יש תכניות בידור.  דוד חיון:

 - -שידור ציבורי ולא נתתם לנו אפילו  חברה, אתם :נמרוד לב

- 

רגע, אני רוצה לומר משהו בעניין הזה. אנחנו גם  יואב גינאי:

מכוונים את התכניות שרצות, שכן יגעו בחגים. כלומר, אם יש לנו תכנית ביום שישי 

 - - -היא כן תיגע בחגים. זה לא ש  –

 יואב, אפשר להגיד משהו? כמי שתפגע, אתה הנדלר:דבורה 

מיליון, ביניהם פריט  9של כל הרשימה, הראית לי רשימה מאד יפה ויש לי פה פירוט 

 - - -אחד שהופיע בחדשות על יהודים באתיופיה. מה זה שייך לזה? יש לי עוד 

 במבט שני לא במבט. אמיר גילת:היו"ר, 

במבט שני, אוקי. בוא נברר מה זה בכלל מורשת  דבורה הנדלר:

 ישראל.

זה עניין של הגדרות של מורשת ישראל. )מדברים  יואב גינאי:

 ביחד(

יואב, אנחנו ... לתת לכם משהו שיהיה רלבנטי  :נמרוד לב

 לראש השנה. )מדברים ביחד(
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סליחה, אני רוצה להעיר. הוועדה תחליט מה  ליאת פיינרו:

, וזה גם ... עבר בוועדה הזאת, שבאמת חייבים לתת את הדגש פה 3.8-שתחליט, ה

 3.8-י דברים בגלל המצב שאנחנו נמצאים עכשיו, גם ובעיקר בגלל ... ... ... הלכל מינ

בא מביטול של סדרה של תולדות חיל האוויר,  3-בא ממחלקת תעודה, כרגע ה

 - - -שכרגע הוחלט לבטל אותה, אבל זה בא מתוך התעודה, מתוך מחלקת  

 אבל זה כתוב.  הנדלר:דבורה 

... של מורשת, וגם זה לא אמור רק שנייה. ...  ליאת פיינרו:

, טוב לא נכנה את זה ככה, וזה לא רק עניין -להיות, סליחה, אבל  כאילו איזה שהוא

שקלים זה  800,000-של מחלקת מורשת. זה בא בעיקרון ממחלקת התעודה, וה

 - - -רזרבה שנשארה למחלקה הזאת. יש המון דברים אחרים 

ת היא לפי ז'אנרים, לא לפי החלוקה של המוסדו אמיר גילת:היו"ר, 

 מחלקות. 

 אני לא יודעת איפה זה. ליאת פיינרו:

 אז אני אומר לך.  אמיר גילת:היו"ר, 

אני רק אומרת שיש הרבה קולות קוראים שכרגע  ליאת פיינרו:

מיליון לקול  3מיליון מתוך  2.5אנחנו צריכים לתת להם מענה ואנחנו בעצם נותנים 

 - - -קורא שכרגע 

 . 3.8מתוך  אמיר גילת:, היו"ר

למה זה פחות רלבנטי לאחרים? הוא יצא בדיוק  יואב גינאי:

 באותו תאריך עם אחרים. 

לא, לא, אני התייחסתי רק למה שהיא אמרה לגבי  ליאת פיינרו:

 חגי תשרי.

 לא, זרמים ביהדות יצאה עם כל המאסה הגדולה.  יואב גינאי:

על זה את הדעת, ובטח  אני רק אומרת שצריך לתת ליאת פיינרו:

 )מדברים ביחד( - - -

חצי מיליון יש לך כבר. תזיזו את זרמים ביהדות  דוד חיון:

 .2014לשנת 
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 לא, למה? הנדלר:דבורה 

למה יש לך? איפה? אתה לא יכול לא לתקצב את  אמיר גילת:היו"ר, 

 מורשת ישראל. 

 אז חצי מיליון.  דוד חיון:

 ור לתכנון של לוח שידורים.כן, אבל כל זה קש ליאת פיינרו:

אני לא עוסק בתכנון הלוח, אני עוסק בחלוקה  אמיר גילת:היו"ר, 

מהתעודה, אז זה חוזר.  לא  3.8לז'אנרים. התעודה הוקצה לו איקס כסף, נפל 

 ממחלקת התעודה, מז'אנר התעודה. 

 אבל אמיר, זה לא תעודה אמיתית. דוד חיון:

 ה זה תעודה אמיתית ומה זה לא. אני לא יודע מ אמיר גילת:היו"ר, 

 זרמים ביהדות זה לא תעודה? יואב גינאי:

 זה סופר תעודה.  הנדלר:דבורה 

 זה לא תעודה. מחלקת מורשת לא עושה תעודה.  דוד חיון:

 היא דווקא כן עושה תעודה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 בטח שהיא עושה.  הנדלר:דבורה 

מדברים על מחלקות. טוב, אני  אבל דוד, אנחנו לא אמיר גילת:היו"ר, 

מיליון לזרמים ביהדות, מבחינתנו אני אומר  2.5מיליון:  3.8-מציע ככה, את ה

מיליון  מתוך הקולות  1.3-מורשת ישראל בז'אנר תעודה, סוגה עילית; ואת ה

כבר אמרנו ועדה משותפת,  2-הקוראים שיש, תיכף אני אגיד את זה מסודר. ולגבי ה

ההנהלה תגיש בקשה להסטה תקציבית של חצי מיליון שקלים  –ולגבי חגי תשרי 

 לתגבור ההפקות הפנימיות. 

 לא, רגע, רגע, תבטל את הקול הקורא. יוני בן מנחם:

 כן, בסדר.  אמיר גילת:היו"ר, 

 שיבוטל הקול הקורא. –לא תגיד  יוני בן מנחם:

עכשיו אני אומר את זה. אם זה מקובל אז אני  אמיר גילת:היו"ר, 

 אנסח את זה כהחלטה, בסדר?
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לא, רגע ליאת, עוד פעם, אני רוצה שתחדדי את זה,  דוד חיון:

אני רוצה תשובה ברורה. האם יש לדעתך בעיה משפטית בזה שאנחנו לוקחים, 

מיליון על זרמים  2.5מבחינה משפטית, שאנחנו לוקחים ממשהו שמורשת הוציאו, 

 - - -חליטים משהו שהוא ממש מנוגד ביהדות, וצובעים את זה כתעודה, כשאנחנו מ

 זה לא נכון. הנדלר:דבורה 

 זה מה שהוא מציע. יואב גינאי:

 מי הוציא את זה? מורשת.  דוד חיון:

 מורשת.  יואב גינאי:

 האם זה בסדר? דוד חיון:

אני מבינה, חזרתי על זה וניסיתי להבהיר את זה.  ליאת פיינרו:

ימה, זה עניין פררוגטיבה החלוקה של אין פה עניין של שחור ולבן, אני מסכ

 - - -הז'אנרים וכו', וגם בתוכם 

 וגם פה אנחנו יכולים לעשות שינויים.  אמיר גילת:היו"ר, 

בזה כרגע אני לא מתערבת, ... חלוקה, ... כמו  ליאת פיינרו:

שנקבע בחוק וכו' וכו'. זה נראה אבל, בייחוד שהוועדה הזאת וגם בעבר, וזה נאמר 

- -די ליאת אני יודעת, שזה לא סביר כרגע, בטח אם יש עוד קצת שכבר נצבע גם על י

-  

אבל הכל מתוך הקולות הקוראים. זה לא שאנחנו  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -מכניסים עכשיו 

 קולות קוראים שהוגשו באותו תאריך.  יואב גינאי:

אמיר, כשאתה עונה כן על כל המכתבים  ליאת פיינרו:

 - - -וצרים, יש המון המון המון קולות קוראים במסגרת תעודה ש שמתקבלים מהי

 אבל היוצרים הגישו גם את זה.  יואב גינאי:

 )מדברים ביחד( - - -יואב, אני לא  ליאת פיינרו:

 היוצרים הגישו גם את זרמים ביהדות.  יואב גינאי:

 - - -יואב, אני לא מתערבת בעניין, אני רק אומרת  ליאת פיינרו:
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מאה אחוז. אני מציע את הצעת ההחלטה הבאה,  אמיר גילת:"ר, היו

לאור כל מה שנאמר פה, אני מסכם את זה כך: לאור הדיווח של ההנהלה 

מיליון  3.8שההתקשרות בנוגע לתכנית על ההיסטוריה של חיל האוויר בהיקף של 

 שקלים בוטלה, יועבר הסכום לז'אנר התעודה, כשבשל תת התקצוב של נושא מורשת

 2.5ישראל, מחליטה הוועדה להקצות את הסכום לתקצוב מורשת ישראל בהיקף של 

 מיליון שקלים, מתוך הקולות הקוראים הקיימים ובז'אנר תעודה. 

 זרמים ביהדות. יוני בן מנחם:

 אתם תחליטו מה שאתם רוצים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 קול קורא ספציפי.  יואב גינאי:

 תוך הקולות הקוראים. בסדר, מ אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -כמו כן הוועדה מבטלת את ההחלטה  יוני בן מנחם:

, לא, עוד -רגע, שנייה. לאור זאת מבטלת הוועדה אמיר גילת:היו"ר, 

תגיש ההנהלה בקשה לוועדת  –לא לאור זאת. שתיים, בנושא מורשת ישראל 

מיות הכספים להסטה תקציבית של חצי מיליון שקלים לתגבור ההפקות הפני

לאור האמור לעיל, מנחה הוועדה את  –בטלוויזיה, לקראת חגי תשרי. שלוש 

 - - -ההנהלה לבטל את הקול הקורא בנושא  

 לא, אנחנו לא פרסמנו אותו.  יוני בן מנחם:

לא להוציא, שלא לפרסם את הקול הקורא בנושא  אמיר גילת:היו"ר, 

לטיפול במסגרת הפקות  מורשת ישראל בסך מיליון שקלים, מאחר שהנושא זוכה

מיליון שקלים,  15-מיליון שקלים. ה 3המקור וההפקות הפנימיות, בהיקף כולל של 

מיליון שקלים לארץ  7.5בהמשך לדיון היום ולהחלטות קודמות, יחולקו כדלקמן: 

 מיליון שקלים לבידור;  3מיליון שקלים לסרטי תעודה/תחקיר עיתונאי;  2.5ישראל; 

 מיליון זה לתעודה? 2.5-ה דוד חיון:

כן. סוגיית שני המיליון הנותרים מתוך החמישה  אמיר גילת:היו"ר, 

 יובאו להכרעת ועדה משותפת של כספים, תוכן ומדיה בערבית.  –עשר מיליון 

 מיליון. 17? יצא 15לא, אבל עדיין, כאילו, איך יש  דוד חיון:



 
 ת תוכןועד –רשות השידור 

23.6.2013 70 

 2.5ארץ ישראל.  – 7.5.     2+ 3+  2.5+  7.5למה?  אמיר גילת:היו"ר, 

 הכרעת הוועדה המשותפת.  – 2בידור.  – 3תחקיר עיתונאי/תעודה.  –

 ?3.8-וה דוד חיון:

לקולות  1.3-זרמים ביהדות, ו 2.5כבר אמרנו.  3.8 אמיר גילת:היו"ר, 

 קוראים לתעודה. 

 רשמת יואב? יוני בן מנחם:

 כן.  יואב גינאי:

מבקש ני מההחלטה. א 80%-טוב, אני תומך ב דוד חיון:

מיליון שקלים לזרמים ביהדות,  2.5להתנגד לסעיף, שיירשם שאני מתנגד לסעיף של 

לא בגלל שאני לא תומך בשידורי מורשת, ההיפך. כל הנושא, בישיבה הקודמת, כל 

חושב שחצי מיליון שקלים הנושא, אני הצפתי של כן לתקצב את מורשת. אני 

לטה חשובה. את הזרמים ביהדות נוספים השנה למורשת הפקות פנימיות זו הח

ואני חושב שצריך להיות ישרים עם עצמנו והגונים עם  2014אפשר היה לתת לשנת 

לתת את זה לתעודה  –מיליון שנלקחים מתולדות חיל האוויר  2.5-עצמנו, ואת ה

 - - -אמיתית ולא רק 

 אני לא יודע מה זה תעודה אמיתית.  אמיר גילת:היו"ר, 

 רגע.  דוד חיון:

 זזה תעודה מזויפת? אמיר גילת:היו"ר, 

 מותר לי להגיד מה שאני רוצה?  דוד חיון:

סליחה, מעולם במשך כל השנתיים שאנחנו  אמיר גילת:היו"ר, 

מחלקים את התמהיל הזה, לא חילקנו לפי מחלקות, חילקנו לפי ז'אנרים. ההנהלה 

 מחליטה איזה מחלקה. 

אתם ת הראש בחול. רבותי, רבותי, אתם טומנים א דוד חיון:

 רואים שאפילו מנהל מחלקת תעודה לא מוזמן פעם אחת לישיבות ועדת תוכן. 

 הוא דווקא היה. אמיר גילת:היו"ר, 

אני לא רוצה עכשיו להתחיל לפתח פה את הנושא.  דוד חיון:

אומר שזה לא לא כדאי שנתחיל לפתח את הנושא פה. בוא נעזוב את זה בצד. אני 
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ון שקלים האלה צריכים לצאת מתעודה. תעודה, תעודה, תעודה. מילי 2.5-תקין, ה

תעודה זה סיפור אמיתי, זה מבט שני, זה שומרי הסף וכדומה, לא משהו בכאילו. 

אני לא משחק בכאילו. אז אני מבקש, אני תומך בהכל, אני חושב שיש תמהיל 

-ני חושב שהמסוים, בנינו את זה יפה עכשיו, אני חייב לשבח את יושב הראש, אבל א

, או 2014מיליון שקלים האלה לא צבועים נכון, אלא צריכים לעבור לשנת  2.5

 להילקח ממקום אחר, אבל לא על חשבון תעודה. תעודה זה תעודה.

. אני 1נגד  6אוקי. אז ההחלטה אושרה ברוב של  אמיר גילת:היו"ר, 

ל היה רק רוצה לציין שפשוט אם היו מתקצבים מראש למורשת ישראל אז הכ

מבלי  2013בסדר, אבל אתה צודק. אבל אני לא מוכן לאשר תקציב הפקות מקור 

 שיש בו ביטוי הולם למורשת ישראל. 

 למה תעודה לא יכול להיות מורשת ישראל. :נמרוד לב

זה יכול להיות, זה יהיה. זה יהיה מורשת ישראל  אמיר גילת:היו"ר, 

 בז'אנר תעודה. 

 להיות?למה זה לא יכול  :נמרוד לב

 טוב, ההצעה אושרה.  אמיר גילת:היו"ר, 

לא, אבל רגע, אנחנו מגדירים שהתעודה הזאת  :נמרוד לב

 תהיה מורשת ישראל.

אנחנו מגדירים שמורשת ישראל הזה זה כן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 תעודה. 

 וחגי ישראל מקבל תקצוב של חצי מיליון? :נמרוד לב

א החוצה ואחר כך אני צריך לעשות כן. נו, אתה יוצ אמיר גילת:היו"ר, 

 לך קדימון. טוב, הלאה. עכשיו הנושא המרכזי שלנו היום. 

 - - -מיליון, למה לא  3 :נמרוד לב

אבל נמרוד, אני לא יכול לנהל ישיבות שאתה יוצא  אמיר גילת:היו"ר, 

 החוצה ואחר כך אני צריך לעשות שידור חוזר.

 נמרוד לב. אני אסביר לך אחר כך, מר  יעקב נווה:

 לא, אבל זה לא פרופורציונאלי.  :נמרוד לב
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אני אסביר לך אחר כך. אמיר, אני צריך ללכת,  יעקב נווה:

 אמרת שבחמש מסיימים היום. 

 לא, אמרתי בשש.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אמיר, חצי מיליון להפקות פנים של חגי ישראל.  הנדלר:דבורה 

 ההצעה התקבלה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 -אני רק רוצה לציין שבמידה ויהיו בעיות בהפקה  אב גינאי:יו

- - 

רבותי, אפשר לעבור יואב, עזוב את זה עכשיו. טוב,  אמיר גילת:היו"ר, 

 הלאה?

 מה הנושא הבא, אמיר? :יעקב נווה

 - - -רגע, אבל למה הזרמים ביהדות   :נמרוד לב

מה הנושא הבא, אמיר? אתה מדבר כל הזמן,  יעקב נווה:

 מה הנושא הבא. שיו אני מתפרץ. עכ

 - - -הזרמים ביהדות  :נמרוד לב

הזרמים ביהדות כבר עברו, דיברנו על זה כשהוא  :יעקב נווה

 היה בחוץ, אמיר, אני לא חוזר על זה. אני לא מוכן לדבר על זה, נמרוד.

מיליון  2.5-הזרמים ביהדות ... לא תוקצב ב :נמרוד לב

 - - -שקלים, הוא צריך 

 אמיר, אני לא רוצה לפספס את הנושא הבא. :נווה יעקב

שקלים,  400,000טוב, דווח לנו שכל פרק עולה  אמיר גילת:היו"ר, 

 מיליון פלוס מע"מ.  2.4פרקים,  6כפול 

 אני לא רוצה לפספס את הנושא הבא. יעקב נווה:

 טוב, הנושא הבא.  אמיר גילת:היו"ר, 

 הנוער מתוקצב? :נמרוד לב

מיר, סליחה. אמרת נושא הבא. הוא לא א יעקב נווה:

 מתוקצב, בגלל זה דנים בו עכשיו. 

 כן, כן, כן, יש דרמה לנוער.  אמיר גילת:היו"ר, 
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 בכמה הוא מתוקצב? :נמרוד לב

 מיליון שקלים.  4 אמיר גילת:היו"ר, 

 נמרוד, זה מפריע.  יעקב נווה:

לפני  טוב, אפשר להתחיל? יש כאן נושא חשוב. אמיר גילת:היו"ר, 

 הנושא האחרון אני מזכיר עוד פעם, נמרוד, אתה מפריע לי. 

 - - -אנחנו לא אמורים  :נמרוד לב

 זה גם נשמע סכום בשמיים.  דוד חיון:

אנחנו לא אישרנו סדרה, אישרנו תקציב למורשת  אמיר גילת:היו"ר, 

ישראל. אחר כך תדון בזה בהתקשרויות או בזה. אנחנו אישרנו סכום למורשת 

 ראל בז'אנר תעודה. יש

 אני הגבתי לו, לא הגבתי להחלטה.  דוד חיון:

אוקי, תבדקו עוד פעם את ההצעה. טוב, לפני  אמיר גילת:היו"ר, 

הנושא האחרון, אנחנו בתחילת חודש יולי מקיימים ישיבה מיוחדת של ועדת התוכן, 

עבודה שבה אנחנו נאשר תחילה בטלוויזיה ואחר כך ברדיו, את עקרונות תכנית ה

. ההנהלה קיבלה ממני מסמך מפורט לגבי הבקשות, איזה סוגי תכניות 2014לשנת 

אנחנו רוצים לראות שם, שזה נובע גם מהחלטות של ועדת התוכן בשנה שעברה שלא 

 - - -מומשו לצערי, ואני מקווה שהשנה כן. נדמה לי שהשמטתי שם תכנית ספרים 

 על מה אתה מדבר עכשיו? דוד חיון:

רק הכנות לישיבת תוכן, שגם תהיה תכנית בנושא  אמיר גילת: היו"ר,

 ספרות ואנחנו נדון בזה בישיבה הבאה. 

 רגע, מה עם לוח השידורים של יולי? דוד חיון:

 רגע, חכה, לפני לוח שידורים והפיצוץ.  אמיר גילת:היו"ר, 

 . 2014-... תכנית עבודה ל יואב גינאי:

קודם אז קודם. טוב, עכשיו לגבי  כן, ואם אפשר אמיר גילת:היו"ר, 

הקיצוצים. אנחנו בשעה שאנחנו יושבים פה כרגע עוד לא יודעים מה עולה בגורלה 

של הרפורמה שאמורה להיות מותנעת באחד ביולי. אם הרפורמה תותנע באחד ביולי 

מיותרת. אם היא לא תותנע, כידוע לכם  –אז כל השיחה שאנחנו נקיים פה עכשיו  –
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אנחנו חייבים  –בר פורום ששמע את זה היום, אבל למען אלה שלא שמעו יושב פה כ

מיליון שקלים. כבר אמרתי את זה קודם:  140-ב 2013לאזן את התקציב של שנת 

אנחנו צועדים כמו הטיטאניק לקראת הקרחון, כי ההנהלה מדווחת לנו שאם אנחנו 

אוקטובר אנחנו -לא עושים את האיזון התקציבי, אגף הכספים מדווח שבספטמבר

מי ישורנו, זה עוד די  – 2014חדלי פירעון, ואנחנו לא מעוניינים בכך. באשר לשנת 

אם אין רפורמה אנחנו הולכים למצב אחר לגמרי, למצב לצרה בשעתה, אבל ברור ש

 14שונה. על רקע החלטת הוועד המנהל בהמשך להמלצת ועדת הכספים, קוצצו 

ררו אותנו, תודה. אתם יכולים לצאת. אני מדבר על , רדיו, בואו תשח-מיליון שקלים

 - - -טלוויזיה עכשיו. אני רוצה לצמצם פה את מספר ה 

 אמיר, מה עם שידורי חוץ? :נמרוד לב

 שנייה רגע. זה רק טלוויזיה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה עם שידורי חוץ? :נמרוד לב

להישאר, זה זה טלוויזיה עכשיו. מיקי, אתה יכול  אמיר גילת:היו"ר, 

 קיצוצים גם לרדיו.

אם חילקנו פה כל כך הרבה מיליונים, אז תביא  :נמרוד לב

 איזה חצי מיליון שקלים שיהיו שידורי חוץ ברדיו. 

 שכחתי שיש גם קיצוצים ברדיו.  אמיר גילת:היו"ר, 

 אם חסר אז ניקח מהטלוויזיה. נמרוד לב:

נובע בין השאר מיליון שקלים  140-האיזון ב אמיר גילת:היו"ר, 

מקיצוץ של שעות נוספות. הוועד המנהל וועדת הכספים החליטו על קיצוץ, הם לא 

 - - -נקבעו במונח 

 זה לא רק מסיבת קיצוצים.  דוד חיון:

נכון. אני מעיר שוב מה שהערתי בוועדת מדיה  אמיר גילת:היו"ר, 

רוחבי לא  בערבית, לא ננקב במילה רוחבי, דובר על קיצוץ, לא רוחבי. המילה

הוזכרה בהחלטת המוסדות. זה אחד. שתיים, אנחנו אחרי דיונים בוועדת ביקורת 

על גבול עבירה על  –על חשיפה של עבודות בשבת, שהן כפי שהוגדרו, אני מצטט 

טוהר המידות, ובוודאי שאפשר לקצץ כל מה שקשור בעבירה על טוהר מידות. זאת 
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זמתם לעבוד בשבת, מדווחים שהם אומרת אין צורך לשלם לאנשים שבאים מיו

עובדים ולא עובדים, או לא הוזמנו לעבודה. זה בהמשך לממצאי ועדת ביקורת. 

 2012מיליון שקלים בשנת  6-והנדבך השלישי הוא החריגה שהייתה בהיקף של כ

משעות נוספות, כך שגם פה צריך לאפס חזרה. אני לא אומר לקצץ את מכסת 

על החריגה, ואם הייתה חריגה של  RESETומר לעשות השעות הנוספות כרגע, אני א

מיליון כבר אפשר לקצץ גם אותה, כי הרי לא צריך לעשות חריגה על חריגה.  6

ההסברים הרי הם שהייתה מלחמה ומערכת בחירות וכו', זה לא נכון לגבי שנת 

, למעט בחירות בתחילת השנה. אז כל אלה מרכיבים יחד עוגה של קיצוץ 2013

נוספות, שאפשר לחלק אותה א. לא רוחבי, ב. מבלי לפגוע בשידור, זה בשעות 

ג. גם לעשות מאמץ למצוא את מה שכתבתי למנכ"ל, למצוא את האיזון -ההנחיות, ו

הנכון לפגיעה בין צורכי הרשות, צורכי המערכת וצורכי הפרט, ולא פה המקום 

אור כל זאת הגישה לפרט, אבל גם נתתי כמה דוגמאות. אנחנו מדברים על תוכן. ל

ההנהלה תכנית לקיצוץ שעות בתחום התוכן, שמאחר שיש לו השלכה על לוח 

 - - -השידורים, ביקשתי להביא אותה 

 זה לא הצעה לקיצוץ שעות בתחום התוכן.  יוני בן מנחם:

 אלא? אמיר גילת:היו"ר, 

הוועד המנהל ביקש מאיתנו השלכות של הקיצוץ  יוני בן מנחם:

ת על תחום התוכן. אני מזכיר לכם, מי שלא היה פה, את חוות הדעת בשעות הנוספו

המשפטית. אנחנו לא יכולים לקצץ בשעות נוספות באופן חד צדדי על פי חוות הדעת 

המשפטית שהוגשה לנו, מבלי להוריד מטלות שמוטלות על העובד. אנחנו לא יכולים 

 .להקריא לכם לקצץ. איפה חוות הדעת המשפטית? תנו לי רגע

 מבלי להוריד מטלות.  אמיר גילת:היו"ר, 

כן. הנה, אני מחזיק את חוות הדעת המשפטית של  יוני בן מנחם:

, על הפחתת מכסת העבודה בשעות הנוספות ... גם 3.3.3עורך הדין פסי, סעיף 

הפחתה בכמות המטלות המוטלות על נושא התפקיד, אשר מכסת שעות עבודתו 

ר על גבי לבן, כי זה לא יעמוד מבחינה משפטית. אם מופחתת. אני מצטט את זה שחו

אנחנו רוצים להוריד כך וכך שעות  –אנחנו נבוא לבית הדין לעבודה ונגיד לו 
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לעובדים, בית הדין לא יקבל את זה אלא יגיד לנו תראו לנו בבקשה במה הפחתתם 

ה, בעומס שמוטל על אותו עובד. לכן, לאור הבקשה של הוועד המנהל, מנהלי המדי

עם ה..., הכינו המלצות לפי חתך של מדיות, זה מה שמופיע בשיתוף עם המנכ"ל ו

מיקי מירו, יואב גינאי  –במסמך שלפניכם, מבוסס על המלצות מנהלי המדיה 

ונסטלבאום בערוץ הראשון, ואלה ההמלצות שאנחנו מביאים בפניכם. אנחנו הבאנו 

א את זה בפני ועדת התוכן כיוון את זה בפני הוועד המנהל, היושב ראש החליט להבי

 שיש לזה השלכות על התוכן. זה המצב לאשורו. 

 הוועד המנהל קיבל את זה? :נמרוד לב

 כן. קיבל את המסמך.  יוני בן מנחם:

 כמה עולה להפעיל את התקליט הזה בלילה?  נמרוד לב:

 מנהל הרדיו פה, הוא יכול להגיד לך בדיוק.  יוני בן מנחם:

עולה לי שלושה טכנאים. זאת אומרת יש לי  זה מיקי מירו:

סופר וייזר שנמצא כאן בתל אביב, יש לי סופר וייזר בירושלים ועוד טכנאי שמשגיח 

 על כל המחשבים. 

 זה שעות נוספות?  :נמרוד לב

 זה שעות לילה.  מיקי מירו:

 - - -רגע, גם אם אתה עושה  נמרוד לב:

, זה 40אני שם אני שם אחד על מחשב אחד או  מיקי מירו:

 אותו דבר.

 רגע, ברחתם לי עם הדיון, שנייה רגע. אתה סיימת? אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אבל אחד ממילא מפעיל את השידורים   :נמרוד לב

 זה לא קשור לרשת ב'. רשת ב' לא בסיפור. מיקי מירו:

נמרוד, בואו נתחיל ברשותכם עם הטלוויזיה, כי  אמיר גילת:היו"ר, 

אני יותר מכיר ואחר כך נדבר על הרדיו. אני פשוט רוצה להבין פה את זה נושא ש

 ההיגיון. 

 גם הרדיו חשוב.  נמרוד לב:
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אבל הרדיו יותר קומפקטי, אפשר לקבל החלטה  אמיר גילת:היו"ר, 

 מהיום למחר. 

 ברדיו זה פגיעה משמעותית. :נמרוד לב

ן על מה נדבר שנייה רגע, אז בוא לא נבזבז את הזמ אמיר גילת:היו"ר, 

קודם, בוא נתחיל. עכשיו, השאלה היא האם הקיצוץ, איך הגעתם למכסה הזאת של 

 - - -רוחבי, או על פי איזה שיקול אחר. זאת אומרת למה הגעתם   –השעות 

 רוחבי. יוני בן מנחם:

רוחבי. של לפי כמה אחוזים? טוב, אז פה יש קודם  אמיר גילת:היו"ר, 

 של זה.לל גם את המטה. מונח לפנינו רק הנגזרת כל קיצוץ רוחבי שהוא כו

 וודאי, וודאי.  יוני בן מנחם:

עכשיו תראה, אני סתם לוקח את הנושא של  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -חטיבת החדשות: תבוטל התכנית שישי בחמש, בסדר, אני מבין שבמצב חירום 

 מנהל החדשות לא פה לענות. זו הצעה שלו. יוני בן מנחם:

 למה לא הזמנתם אותו? אמיר גילת:, היו"ר

 אתם לא הזמנתם אותו.  יוני בן מנחם:

אה. הוא פה, באיזור? תקלה שהוא לא פה. אוקי,  אמיר גילת:היו"ר, 

תבוטל התכנית שישי בחמש. אני מבין שבמצב חירום יש המלצה להוריד אותה, 

עולם ופוליטיקה, אני מבין. רואים  –אותו דבר לגבי סיכום שבועי. כל מבזקי הלילה 

 אי אפשר להקליט את התכניות האלה? 

פוליטיקה זו תכנית אקטואליה. תקליט אותה,  יוני בן מנחם:

 ואחרי שעתיים תהיה התפתחות, אז מה תעשה?

אז תדבר על נושאים שאין בהם התפתחות.  אמיר גילת:היו"ר, 

 התכנית עוסקת גם בנושאים חברתיים. 

 ולם?מה עם רואים ע הנדלר:דבורה 

שנייה רגע. אני אגיד לך למה אני מתכוון, יוני. לגבי  אמיר גילת:היו"ר, 

פוליטיקה למשל, למה אי אפשר להקליט את פוליטיקה באותו יום בצהריים? 

תחליט שהתכנית בעת החירום הזאת תעסוק בנושאים כלליים, לא במשהו שיתפתח 
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 12-יכול להקליט אותן בתוך שעה. סוגיות ערי הפריפריה, פיתוח בפריפריה, אתה 

 בצהריים. בסוגיה של ספרים, אפשר להקליט גם בצהריים. 

 - - -מיליון שקלים   1.8תקציב של חברה, מ דוד חיון:

 ... בערב, יידרשו לעבוד יותר מאוחר. יוני בן מנחם:

לא, לא, ההסכמים לא מאפשרים את זה, אבל הם  אמיר גילת:היו"ר, 

 ית בבוקר. כן מאפשרים להקליט את התכנ

שקלים לא מסוגלים  800,000אם מתקציב של  דוד חיון:

 לממן תכניות כמו פוליטיקה ויומן, אז אין זכות קיום למקום הזה. 

טוב. אני מציע ככה, לא לאשר את הורדת התכנית  אמיר גילת:היו"ר, 

פוליטיקה ולא לאשר את התכנית רואים עולם, ולהנחות את ההנהלה למצוא את 

אני מציע שזה יהיה בדמות הקלטה בשעות היום. גם רואים עולם אפשר הפתרון. 

 UP TOלהקליט ביום חול, לטפל בנושאים כלליים, אז בתקופת החירום לא יהיה 

DATE .לא קרה כלום . 

 לא חייב. דוד חיון:

מבזקים בלילה אין לי בעיה להוריד בחירום, אנחנו  אמיר גילת:היו"ר, 

זו עת חירום. גם הציבור צריך להרגיש עת חירום, אבל גם צריכים לעשות קולות ש

מבלי לפגוע, ואני חושב שזה איזון נכון להוריד את מבזקי הלילה. אין טעם להשאיר 

שחלק מהלקחים ילוו את כל הצוות הזה בלילה בשביל רבע שעה. אגב, יכול להיות 

. טוב, זה אותנו אחר כך גם אם תהיה רפורמה. יכול להיות שנחליט שאפשר לחסוך

 לגבי חדשות. רואים עולם ופוליטיקה אנחנו לא מקבלים ומקליטים מראש. 

 לא, לא, למה אתה קובע דברים כאלה? דוד חיון:

 כי אני מדבר על לוח שידורים פה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, למה מקליטים מראש? דוד חיון:

 לא פוגעים, בסדר. שההנהלה תבחר. אמיר גילת:היו"ר, 

 לא פוגעים, נקודה.  ן:דוד חיו

לא פוגעים בשידור. התכניות לא יורדות, אני אנסח  אמיר גילת:היו"ר, 

 את זה ככה. 
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 הן ישודרו באיכותן הנוכחית, נקודה.  דוד חיון:

 לא בשידור חי.  אמיר גילת:היו"ר, 

לא יודע. מבחינה עיתונאית יש משהו במה  דוד חיון:

 - - -לי חלק מהתכניות האלה אתה לא יכול לשדר אושהמנכ"ל אומר. 

אז מדברים בתור אנשים שהם אנשי תוכן גם  אמיר גילת:היו"ר, 

במקרה, אז בעת חירום אפשר להקליט את פוליטיקה ואת רואים עולם. אבל אתה 

 לא רוצה את זה כהחלטה של הוועדה?

 עזוב, תכתוב שאתה שומר על הרמה של התכנית. דוד חיון:

. הרשיתי לעצמי, כדי לא לקבל החלטות בסדר אמיר גילת:היו"ר, 

OUT OF CONTEXT גם להראות מה הפיתרון. אני לא אוהב לעשות החלטות ולא ,

 לתת פיתרון. אז יש גם פתרון לזה. 

שלא תהיה לגיטימציה להקליט את זה יום לפני זה  דוד חיון:

 בבוקר, ולהגיד שזה שודר ללא אקטואליה. 

ת רואים עולם ופוליטיקה ימשיכו טוב, התכניו אמיר גילת:היו"ר, 

 להיות משודרות באיכותן הנוכחית. 

 יפה מאד.  דוד חיון:

 עכשיו, מה זה איכות התרגום וההנגשה? אמיר גילת:היו"ר, 

 יואב יסביר.  יוני בן מנחם:

אנחנו מחזיקים משמרות של אנשים שמתרגמים  יואב גינאי:

תכניות ובעיקר חדשות, זה נעשה ות השונות, גם חדשות וגם עבור חרשים את התכני

במשמרות. ברגע שאתה עושה אותם במשמרות, אתה צריך לשלם להם שעות 

 נוספות. 

 תגיד לי מה ייפגע.  אמיר גילת:היו"ר, 

כל השידורים הם חיים. תראה, באופן ספציפי  יואב גינאי:

 - - -כלומר מבט 

 כמה כסף זה כל התרגום וזה? אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -אני לא, קשה לי  אי:יואב גינ
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 אז איך חישבתם את זה? אמיר גילת:היו"ר, 

 קיבלתי את הדו"ח ממנהל המחלקה.  יואב גינאי:

טוב, זה סעיף שאנחנו לא מאשרים, כי אתם  אמיר גילת:היו"ר, 

לי בעיה, אבל אנחנו כמובן אין  –יכולים למצוא את הדרך. מה שלא בשידור חי 

לא יכולים לאשר סיעוף שהוא בניגוד לחוק. מה זה פגיעה  חייבים על פי חוק. אנחנו

 ?VOD-מוחלטת בהקמת התשתית ל

, ובעצם מעבר למטלה נוספת VOD-כל הנושא של ה יואב גינאי:

 של מחלקת סרטים פנימיים, הם מקדמים את כל התשתיות. 

 זו תשתית ארוכת טווח, נכון? דוד חיון:

 כן. יואב גינאי:

דר, אז עם זה אין  לי בעיה. מחלקת הפרומו בס אמיר גילת:היו"ר, 

עת חירום. יבוטלו צילומי החוץ של  –מהפרומואים, בסדר  30%תוכל להפעיל רק 

 - - -התכנית מבט שני. למה זה קשור בשעות נוספות? למה אי אפשר ל 

כל התכניות האלה מצולמות במשמרות, כלומר  יואב גינאי:

 נוספות.משמרות שמעבר למשמרת שנדרשות שעות 

אז בתקופת חירום אי אפשר להגיד שהצילומים  אמיר גילת:היו"ר, 

 ייפסקו בארבע, או מתי שצריך?

זה מאד מורכב. בתכנית כמו מבט שני, שמצלמת  יואב גינאי:

 - - -כתבות  

 בסדר, גם המצב מורכב.  אמיר גילת:היו"ר, 

זה יפגע קשות באיכויות של התכניות האלה. כי  יואב גינאי:

 - - -אתה יוצא נגיד לצפון  אם

משמרת זה משש בבוקר עד ארבע אחר הצהריים?  אמיר גילת:היו"ר, 

מה אורך המשמרת? אז תצלמו בתקופת החירום תכניות שאפשר לצלם אותן משש 

 בבוקר ועד ארבע אחר הצהריים. 

 צריך לבדוק עם ההנדסה. זה עניין ש יואב גינאי:
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כמה העלות של  –ילדים המהדורה בסדר. תכנית ה אמיר גילת:היו"ר, 

 המהדורה שעות נוספות?

 אני יכול לבדוק את זה.  יואב גינאי:

 אנחנו צריכים את זה מודולארי כדי להגיד.  אמיר גילת:היו"ר, 

תראה, בעיקרון המהדורה היא תכנית שמשודרת  יואב גינאי:

 בשידור חי.

ה? או שהיא אז היא לא תשודר בשידור חי, מה קר אמיר גילת:היו"ר, 

 לא תשודר בכלל בתקופת החירום, גם אופציה. 

 כמה רייטינג יש לה? דוד חיון:

 - - -עם הרייטינג שיש לה, זה לא  אמיר גילת:היו"ר, 

 היא לא בשידור חי. הנדלר:דבורה 

שוב, אנחנו מדברים עוד פעם, אני אמרתי את זה  אמיר גילת:היו"ר, 

זה תקציב שאנחנו לא רוצים אותו. זה תקציב פעם היום, אני אגיד גם פה.  80כבר 

אנחנו צריכים להבין שזה תקופת  –שאנחנו מייחלים שלא יקרה, אבל אם הוא קורה 

חירום, אז לא מה שאנחנו יכולים להרשות לעצמנו בשגרה אנחנו יכולים להרשות 

לעצמנו בחירום. למה תכנית האירוח עם ... ... שמסיבות כלשהן זו התכנית היחידה 

 שיש בה שם של מגיש גם, למה היא מופיעה בתכנית בעברית? 

 זה טעות.  דובר:

 אמיר, אני צריך לצאת. יש לי פגישה.  :נמרוד לב

 אוקי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 לא הגענו לכל נושא הרדיו. :נמרוד לב

 הנה, אנחנו מגיעים.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -כן, אבל אני צריך  :נמרוד לב

 אז בוא תישאר עוד שלוש דקות.  גילת: אמירהיו"ר, 

 אני לא יכול, מחכים לי. :נמרוד לב

 שלוש דקות אתה לא יכול? אמיר גילת:היו"ר, 
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לא, אני לא יכול לתת לאנשים לחכות. בקשתי היא  :נמרוד לב

לעשות כל מה שאפשר כדי לא לאשר את הדבר הזה. אם צריך להעביר מתקציב 

ימשיכו. אני חושב ששידורי החוץ ברדיו צריכים  אחר. אני מקווה ששידורי החוץ

 להימשך. אני חושב שאיחוד הרשתות בלילה הוא טעות.

 חירום.  אמיר גילת:היו"ר, 

, 88בסדר, אז שיבטלו את רשת ב' וישימו רק את  :נמרוד לב

לילה של אלבומים. זה נהדר, אנשים אוהבים את זה, יש לזה רייטינג גבוה, הרבה 

לילה בתחנות אחרות. שמים להם מופת, קלאסי, אנשים אוהבים יותר מלשידורי 

 - - -לשמוע את זה. בלילה אתה שומע איזה פינק פלויד, טוב, פינק פלויד זה כבר לא 

 בסדר גמור.  אמיר גילת:היו"ר, 

לילה של אלבומים, שירוץ בכולם. אני מבקש לא  :נמרוד לב

אותו אז גם בהחלטה של ועדת לפגוע בתחנות הקטנות, זה משהו שאנחנו הגדרנו 

התוכן, אמרנו שאם תהיה פגיעה היא תהיה פגיעה ברשת ב', סליחה. אסור לפגוע 

 - -  -בדברים שהם 

 - - -אני מנהל כל הרדיו, אני לא  מיקי מירו:

אסור שתהיה פגיעה מהותית בתכנים שהם תכנים  נמרוד לב:

אז קול המוסיקה צריך  קול המוסיקה,ייחודיים של הרשות כמו שאמרנו, אם זה 

צריך להמשיך לעשות את שלו, רק"ע והערבית. אסור  88להמשיך לעשות את שלו. 

לפגוע בהם. אם רוצים לבטל  משהו של הלילה אמיר, אתם תייצגו אותי כי אני 

הולך. אם אתם רוצים להצבעה, אז זאת ההצבעה שלי, ואני גם בטלפון. אם צריך 

שיש אותו גם ברשתות אחרות ואז לעשות איחוד, לבטל משהו, אז זה לבטל משהו 

 כמו שאמרתי, למשל למשהו הייחודי הזה של הלילה של אלבומים. 

 טוב, תודה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 תודה. אני מתנצל. :נמרוד לב

אוקי, לגבי הטלוויזיה, מה שאמרתי לגבי מה  אמיר גילת:היו"ר, 

ם כדי להתגבר על החיסרון כיס אפשר לחסוך פה כספים, אולי ג –שאפשר להקליט 
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ברדיו. ומה שחסר פה זה המודולאריות. זאת אומרת אנחנו לא יודעים כמה זה אם 

 ככה וכמה זה אם ככה.  

אני חושב שכשיש לך תכנית שהן תלויות נושא.  יואב גינאי:

 אומרת אם אתה מצלם תכנית ברמת הגולן, היא שונה מתכנית בתל אביב.זאת 

לא, אבל אתה כותב פה תכנית המהדורה לילדים  :אמיר גילתהיו"ר, 

תשודר רק פעמיים בשבוע. כמה כסף אתה חוסך עם זה? כמה שעות נוספות זה 

 שווה?

אם נשארת המחלקה, החיסכון, היא תוכל לעמוד  יואב גינאי:

 בזה אם זה יהיה פעמיים בשבוע. זה החישוב שנעשה.

ים בכלל את אולי נחליט שאנחנו לא רוצ אמיר גילת:היו"ר, 

המהדורה? תגידו כמה שעות, אולי אפשר להעביר את זה למשהו יותר, אולי אפשר 

את זה לחדשות, אולי לפוליטיקה. חסרה פה המודולאריות. טוב, זה לגבי 

הטלוויזיה. לגבי הרדיו, אז התחלתם לדון עוד כשלא הייתי, נכון? אז דיברת על 

 המצוקה שיש עם טכנאים.

 כן.  מיקי מירו:

יבוטלו כל שידורי הלילה ויהיה איחוד רשתות עם  אמיר גילת:יו"ר, ה

רשת ב' בכל ימי השבוע. אתם רוצים להתייחס למה שאמר נמרוד לגבי רשת ב' או 

 רשת אחרת שתהיה כל הלילה?

כל דבר שאני עושה, רשת ב' היא בחי. כל דבר  מיקי מירו:

ברים ממוחשבים, אני צריך שאני עכשיו מתחיל לעשות פיצולים או להתחיל לעשות ד

 אישור, זה גם סופר וייזר וגם טכנאי. 

 בלילה.  88זה לא פיצול. אם אתה משדר רק את  אמיר גילת:היו"ר, 

 במקום רשת ב'? מיקי מירו:

 כן, נניח.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה עשיתי בזה? איפה החי? זה שידור חי.  מיקי מירו:

 שהו?בגלל שאם קורה מ אמיר גילת:היו"ר, 

 בוודאי, חדשות.  מיקי מירו:
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 ואם זה חירום חירום.  אמיר גילת:היו"ר, 

חבל לקלקל. רשת ב' היא תרנגולת שמטילה ביצי  מיקי מירו:

 זהב. 

תחווה דעה. איחוד רשתות. ההנהלה מציעה  אמיר גילת:היו"ר, 

 לאחד, שכל הרשתות יהיו רק רשת ב'. 

 בלילה.  הנדלר:דבורה 

 איחוד רשתות? בלילה יעקב נווה:

 כן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה עמדת המנהל?  יעקב נווה:

 זו הצעה של המנהל.  דוד חיון:

אז הוא יודע מה שהוא אומר  –אם המנהל מציע  יעקב נווה:

 ואני הולך איתו. 

 אוקי.  אמיר גילת:היו"ר, 

 או, זו גישה עניינית. יוני בן מנחם:

 וצה להתייחס לזה? דבורה?טוב, מישהו אחר ר אמיר גילת:היו"ר, 

 זה מאחת בלילה עד שש בבוקר.  מיקי מירו:

 אבל תשים מוסיקה שם. יעקב נווה:

 בקושי יש שם רייטינג בזה.  מיקי מירו:

 אני מסכימה עם ההצעה של המנהל של הרדיו.  דבורה הנדלר:

 זה חוסך פשוט. מיקי מירו:

ככה, עוד פעם, טוב, עוד הערות? מה שאני מציע  אמיר גילת:היו"ר, 

כמו שאמרנו במדיה בערבית, אנחנו רואים רק מה קוצץ, אנחנו לא רואים מה נשאר. 

אז צריך פה להביא לידי ביטוי את הלוח וגם חסרים לי הנתונים שאמרתי ליואב, זה 

כמה  –נכון לגבי כולם. זאת אומרת אם אתם מורידים, אם אתם מאחדים רשתות 

ואת רשת  88, אז תפתחו את 88לי נגיד אוקי, אם זה שעות נוספות זה חוסך. ואז או

 ג' ותאחדו את רשת א' עם רשת ב', לא יודע. אבל חסרים לי נתונים לקבלת החלטה. 

  - - -לא, לא, זה נגזר, זה הכל  מיקי מירו:
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 זה נגזר מהקיצוץ.  יוני בן מנחם:

 - - - 11,000אני צריך להגיע למשהו כמו  מיקי מירו:

לא, לא נכון, אני מתקן עוד פעם את מה שאמרתי  גילת:אמיר היו"ר, 

בפתיח. אין בשום מקום בהחלטת המוסדות המילה רוחבי. יש קיצוץ. עכשיו, אחרי 

מיליון שקלים, לא רוחבי, אמרנו קודם כל אפשר לקחת  14שאמרנו צריכים לקצץ 

למצב שצריך  RESETמהחריגה בשעות הנוספות, שהיא חריגה קיימת, לעשות 

יות, ואחר כך צריך להוריד את הנושא של שבת, צמצום העובדים החיוניים לה

מיליון שקלים לקצץ. זאת אומרת כבר המסמך הזה שבנוי על  14בשבת. כבר אין לך 

 מיליון שקלים, הוא לא נכון.  14קיצוץ 

 - - -מה זאת אומרת? אני, הקיצוץ שלי  מיקי מירו:

מיליון  6התחיל במינוס הקיצוץ שלך צריך ל אמיר גילת:היו"ר, 

 . 2012שקלים, שזו החריגה בשנת 

אז רגע, תן לי קודם להסביר משהו. דבר ראשון,  מיקי מירו:

יש חריגה זוחלת כל הזמן,  –המלחמה והבחירות  –החריגה, מעבר למה שהיה 

שנובעת מפרישה מאסיבית של עובדים, בין אם פרישה טבעית, בין אם פרישה 

אדם  שפרש, תמשילו את זה ככה: עשו שני אנשים את העבודה מוקדמת. עכשיו, כל 

X יש בן אדם אחד, בן אדם שני. בן אדם אחד פרש, זאת אומרת שהבן אדם השני .

לוקח ומחליף אותו בעבודה ועושה גם את העבודה הנוספת. זאת אומרת שאם כל 

, אחד מהם היה משובץ במשמרת משמונה עד שתים עשרה, זה בדיוק מועמס עליו

 - - -וזאת הסיבה ל 

 כמה כאלה ישם? אמיר גילת:היו"ר, 

המונים, המונים. זה עשרות של אנשים שפרשו,  מיקי מירו:

 הכל מתועד, הכל ידוע, וזאת הזחילה המתמדת. 

 זה לא מופיע בהסברים של סמנכ"ל משאבי אנוש.  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה זאת אומרת? מיקי מירו:

א הסביר את זה במכתב על הממונה, הוא לא הוא ל אמיר גילת:היו"ר, 

 התייחס. 
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אז אני לא יודע. הוא כתב את זה באופן כללי, בלי  מיקי מירו:

 הפירוט.

אז כדאי לפרט, כי זה גם ... לממונה על השכר. זה  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -עושה את כל ה 

אוקי, בסדר. אגב, אני ישבתי איתו והסברתי לו  מיקי מירו:

אחד לאחד ישבתי עם הממונה על משאבי אנוש שלי, והסברנו לו איך כאן את זה. 

הייתה חריגה מאסיבית וממה היא נובעת. שהיא נובעת בעיקר מהפרישה שלא 

תוגבה בכוח אדם. ככה זה אצל הטכנאים, אני כל הזמן לא הורדתי מטלות, אלא 

קום, עשיתי, רציתי לצאת החוצה, לעשות את כל הדברים. כל אחד שממלא מ

 הטכנאים מגיעים היום להמון שעות נוספות. 

עוד פעם, אין לי פה את הנתונים כדי להגיד לך  אמיר גילת:היו"ר, 

 תעשה ככה במקום ככה, וזה גם לא תפקידי. 

 לא, זה התפקיד שלנו, של ההנהלה. מיקי מירו:

נכון. אבל מאחר שכבר ראינו פה שאפשר לחסוך  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לים חלק מהביטו

 לא נכון, זה אי אפשר לחסוך.  יוני בן מנחם:

 אתה לא יכול להקליט את פוליטיקה בשעות היום? אמיר גילת:היו"ר, 

 לא, תשמע, זה ההמלצות של המנהלים. יוני בן מנחם:

 אז אני שואל אותך עכשיו.  אמיר גילת:היו"ר, 

ם חזקה עלינו שהמנהלים בדקו ואמרו את מה שה יוני בן מנחם:

יודעים. מה, אתה חושד בנסטלבאום שהוא רוצה להוריד את פוליטיקה? או אתה 

 - - -חושד ביואב 

 חס ושלום.  אמיר גילת:היו"ר, 

נו, אז מה? המנהלים כתבו את זה, זה הצעות של  יוני בן מנחם:

 המנהלים.

אז מותר לי גם להציע הצעות משלי? אז אני שואל  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -האם  
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תציע כשהמנהל יהיה פה, ואז הוא יוכל להראות  וני בן מנחם:י

 לך. 

בסדר, אני לא מקבל החלטה היום. אז אני מבקש  אמיר גילת:היו"ר, 

אנחנו לא שתיקחו את כל המסמך הזה שוב, תסננו ממנו את המילה קיצוץ רוחבי, כי 

היה חייב דיברנו על קיצוץ רוחבי. תסננו ממנו את מה שאתם לא חייבים, מי שלא 

 לעבוד בשת. 

מה זאת אומרת לקצץ? אם אתה לא רוצה שאנחנו  יוני בן מנחם:

מיליון  14נוריד בערבית, אז תגיד מאיפה נוריד. אנחנו צריכים להוריד סכום של 

 שקלים, מאיפה אתה רוצה להוריד אותו?

 - -אתה סותר את עצמך, הרגע אמרת שהמנהלים   אמיר גילת:היו"ר, 

- 

 אני לא סותר את עצמי. חם:יוני בן מנ

 אני לא עושה את זה, המנהלים יעשו את זה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 רק מפיל את זה עלי, בסדר. לא, הוא  מיקי מירו:

מיליון, נכון? אם  14לא, אני אומר לך, סכום של  יוני בן מנחם:

ו אתם לא רוצים שזה ירד בעברית ואתם לא רוצים שזה ירד מהטלוויזיה, אז תגיד

 מאיפה אתם רוצים שנוריד את זה. 

אין לנו פה את המטה כמו שאמרנו, אני לא יודע  אמיר גילת:היו"ר, 

 מה קורה במטה, אין לי פה את כל התמונה. 

אנחנו עשינו את התמונה וזו ההצעה שהצענו  יוני בן מנחם:

 אותה.

אוקי, אז אני אומר שוב, פוליטיקה ורואים עולם,  אמיר גילת:היו"ר, 

 מו שאמרנו במדיה בערבית, אנחנו דנים פה בלוחות שידור. כ

אני חושב שזה לא הולך בשיטה הזאת. צריך ללכת  דוד חיון:

כספים,  –או מליאה, או ועדות משותפות  –מול הכסף, צריך לעשות ועדה משותפת 

תוכן, מדיה ערבית. או מליאה שהיא מסכמת את כל הדברים ולהגיד אמירות 

מהבשר החי כל כך גוף שצריך לחתוך  –וצה להגיד כמשפט כללי מפורשות. אני ר
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 14-גם שמענו בערבית, גם ברדיו, גם בטלוויזיה עכשיו העברית, שבגלל ה –הרבה 

מיליון שקלים בשעות נוספות צריך לחתוך בבשר החי כמעט בכל דבר, והתקציב שלו 

ם. אני חושב שחבל הוא כמעט מיליארד שקלים, אין לו זכות קיום. אין לו זכות קיו

 על כל הדיונים שלנו.

 –עוד פעם, זה מחזיר אותי למה שאמרתי קודם  אמיר גילת:היו"ר, 

תביאו לוח שידור לוועדה הזאת, זה המנדט של הוועדה הזאת, לוח שידורים לפי 

התכנית המקוצצת, כי אנחנו רואים פה רק מה לא יהיה ואנחנו לא יודעים מה כן 

 - - -ת, עוד פעם יהיה. ואז יכול להיו

 -צריך להביא מספרים, מספרים של הכסף מול ה  דוד חיון:

- - 

 נכון.  אמיר גילת:היו"ר, 

 גם תוכן, אתה רוצה לדעת מה במקום פוליטיקה.  הנדלר:דבורה 

אתם צריכים להבין, עוד פעם אני אומר את זה,  יוני בן מנחם:

יתונאים עוסקים בתוכן, הסכמי העבודה של העיתונאים, הסברנו לכם את זה. ע

הסכמי העבודה שלהם הם הסכמים של ארבעה ימים, כל מה שמעבר לזה הוא שעות 

מיליון שקלים  14נוספות. אם אתם חושבים שאתם יכולים לחתוך בשעות הנוספות 

 זה לא עובד.  –בלי שזה יפגע בתוכן 

 וברדיו זה עוד יותר.  מיקי מירו:

ום הוא לשקול מחדש את ההצעה. טוב, אז הסיכ אמיר גילת:היו"ר, 

מבחינת ועדת תוכן אנחנו לא מאשרים את השינויים. לשקול מחדש את ההצעה, 

 - - -להביא 

 אמרת שאתה לא מקבל החלטה היום.  יוני בן מנחם:

לא, אני אומר, ההחלטה היא לא לקבל את  אמיר גילת:היו"ר, 

לדיון בפורום אחר שיכלול  השינויים. שלא יתפרש כאילו אישרנו. אנחנו נביא את זה

גם את נושא הכספים וגם את נושא התוכן, אבל בינתיים כן תעברו עוד פעם על 

התכנית. אני מדגיש את ההיבטים עוד פעם, לא קיצוץ רוחבי, קיצוץ ככל האפשר 

וא לא חיוני מבחינת שעות נוספות, בעת חירום. גם אני חושב בשבת, וקיצוץ במה שה



 
 ת תוכןועד –רשות השידור 

23.6.2013 89 

ות בשידור חי, אבל מה לעשות? בעת חירום יכול להיות שהיא שפוליטיקה צריך להי

 לא צריכה להיות בשידור חי. 

 אמיר, גם לגבי השבת יש הרבה מחלוקות.  מיקי מירו:

 בסדר, זה בטח לא פה, זה בטח לא ועדת תוכן.  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -לא, אני רק אומר שלצאת מזה  מיקי מירו:

את לוח שידורים יולי, עשיתם לזה  יש לנו אמיר גילת:היו"ר, 

 תיקונים?

עשינו את התיקונים שאת הערת לגבי אותה רצועה  יואב גינאי:

 - - -ישראלית. אנחנו פשוט בימי שני, הרי היה לנו את הסיפור 

 על מה אנחנו מדברים? דוד חיון:

 על לוח יולי.  אמיר גילת:היו"ר, 

אלית, שינינו אמרת שאין רצף של הרצועה הישר יואב גינאי:

 את זה ושמנו שם את ..., ... 

יש סדרות חדשות שעולות לשידור ביולי? אוקי, יש  אמיר גילת:היו"ר, 

 - - -למישהו מה להעיר על לוח יולי? בשבוע שעבר היו 

 יש משהו לילדים? הנדלר:דבורה 

 לא. אין חדש.  יואב גינאי:

 אז למה שנאשר? דוד חיון:

 ערוצים זו עונה שאין בה שינויים. דרך אגב בכל ה לינדה בר:

אני נוהג לומר לכם, אנחנו הודענו על זה שאם  יואב גינאי:

אנחנו רוצים לפתוח בעונה חדשה מיד אחרי החגים, אנחנו חייבים לקצץ וזה מאושר 

גם, חייבים לקצץ בשידורי הקיץ. אמרנו ששידורי הקיץ יהיו מוסיקה וספורט, לכן 

 - - -נו את המכבייה, יש לנו ספורט ושידורי הקיץ אנחנו עושים את זה. יש ל

אה, אגב גם המשחק המרכזי פה נדמה לי, דילגתי  אמיר גילת:היו"ר, 

על זה. ראיתי את זה. דילגתי על המשחק המרכזי, נכון? הבאתם גם הצעה לקזז 

 בשידורי הספורט, בערב, נכון? 

 ביולי. הנדלר:דבורה 
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המשחק המרכזי זה באוגוסט, אז  בקיצור, למשל אמיר גילת:היו"ר, 

 זו לא החלטה שאנחנו צריכים לקבל עכשיו. 

 זה ביולי. יואב גינאי:

המשחק המרכזי. אבל לא ראיתי את זה, אני זוכר  אמיר גילת:היו"ר, 

 שראיתי את זה. אוקי, סליחה. 

 אתה מדבר על יולי. יואב גינאי:

עניין הקיצוצים אני מדבר על יולי, אבל חזרתי ל אמיר גילת:היו"ר, 

ונזכרתי שראיתי גם הצעה לא לשדר את כל אירועי הספורט אחרי שבע בערב. אוקי, 

 כן? 

זהו, זה הלוח. הכנסנו שינויים, ביקשת להכניס את  יואב גינאי:

 יומן המכבייה, הכנסנו את זה ללוח. 

 יש פה גם שידורים חיים לחלק מהתחרויות.  דוד חיון:

 - - -זה  טוב,  אמיר גילת:היו"ר, 

 זה לא משנה.  דוד חיון:

 בעיקרון זה השתנה על פי ההערות שלכם.  יואב גינאי:

 כן, יעקב, לוח יולי.  אמיר גילת:היו"ר, 

תשמע, אם הוא אומר שיש שם גם ספורט וגם זמר  :יעקב נווה

כמו שהוא מציג את זה, אני חושב שכל הערוצים המסחריים גם, מביאים תכניות 

 חוזרות. שהן בדרך כלל 

המרוץ למיליון? האח הגדול? מייק אובר,  –מה  דוד חיון:

 שמייק אובר, כל אלה? זה לא. 

 לא, לא, ביולי ... חופשה.  יעקב נווה:

 ביולי? מה פתאום. מה פתאום.  דוד חיון:

 אז באוגוסט ספטמבר.  יעקב נווה:

אנחנו ביולי, מה אנחנו יוצאים לחופשה של ארבעה  דוד חיון:

 ?חודשים

 כן, דבורה.  אמיר גילת:היו"ר, 
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אני בעד לאשר. מה, יהיה לנו מסך שחור? מה,  הנדלר:דבורה 

 אנחנו עושים צחוק מאיתנו?

 נאשר את ה..., ותודה רבה. יעקב נווה:

טוב, שנייה רגע, תן לי לנסח את זה. הוועדה שמעה  אמיר גילת:היו"ר, 

דורים של חודש יולי, לרבות דיווח ממנהל התכניות על השינויים שחלו בלוח השי

העברת תכנים לרצועה הישראלית והצלחתה בתכנים שאינם ישראלים, ותוספת של 

יומן המכבייה ושידורי ספורט. אני חושב שהלוח עדיין לא מבטא את הכמיהה 

למשהו חדש. אני גם לא בטוח שמשהו חדש צריך לקרות ביולי. זאת אומרת אם 

צריך לעשות את זה במועד אחר, ואני גם פה שותף אנחנו רוצים לעשות משהו חדש, 

לדעה שצריך לאשר את הלוח. ואני כל הזמן חוזר ואומר, אנחנו בתחילת יולי 

. אין ועד מנהל היום, דווקא היום את מגיעה? אני שוב אומר שאנחנו -מקיימים

, וכולנו תקווה שאז נוכל להציג 2014בתחילת יולי דנים על תכניות עבודה של שנת 

 לוח שידורים אטרקטיבי, אז הלוח מאושר.  1לצופי ערוץ 

לא, לא, אני נגד. אני נגד. אין שום בשורה, אין שום  דוד חיון:

חידוש, אני מצטער, אני לא יכול לחזור בי מהצבעה בפעם שעברה. אני גם לא מבין 

 למה אחרים פה חזרתם בכם מההצבעה פעם שעברה. 

עם שעברה לא הייתי בדיון. לא רגע, לפרוטוקול, פ דבורה הנדלר:

 הייתי וראיתי בעיתונות. 

אז אני מתנצל, אני לא כולל אותך עכשיו. אלה  דוד חיון:

 שחזרו בהם. 

 אני יצאתי קודם.  הנדלר:דבורה 

 אני מתנגד.  דוד חיון:

 בסדר, רשמתי,  תודה.  אמיר גילת:היו"ר, 

 

 הישיבה נעולה 

 

  


